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BüYüKşehir BüTçesi 
39 milYar lira oldu
Büyükşehir Belediyesi Meclisi’nde kabul edilen karar ile 

belediyenin 2025 yılı bütçesi 39 milyar liraya çıkarıldı

�Büyükşehir’in 39 milyar lira 
olarak belirlenen 2025 yılı taslak 
bütçesi Meclis’te kabul edildi. Baş-
kan Muhittin Böcek, 19 ilçede 913 
mahalleye hizmet etmeye devam 
edeceklerini söyledi. 

�Başkan Muhittin Böcek, antalya 
Büyükşehir Belediyesi ve ilçe 
belediyelerinin bütçelerinin 
hayırlı olmasını dileyerek, “emeği 
geçenlere teşekkür ediyorum” 
dedi. 4’te

19 ilçede hiZmeTe deVam 

TeşeKKür eTTi

�Yüksek kiralara karşı 
bir araya gelen kiracılar, 
yaşadıkları mağduriyeti 
dile getirdi. Platform Üye-
si Seda Kul, “Siyasilerden 
somut adım bekliyoruz” 
dedi. 4’te

�AKdeniz Üniversitesi Rektörü 
Prof. dr. Özlenen Özkan, 10. Avras-
ya Acil Tıp Kongresi ve 20. Türki-
ye Acil Tıp Kongresi’ne konuşmacı 
olarak katıldı. 8’de

sapadere ipek 
evi’nde eğitim 

kursları başladı

�BÜyÜKşehiR tarafından 
Alanya Sapadere’de oluş-
turulan ipek evi Üretim 
Merkezi’nde eğitim kurs-
ları başladı. ipek evi, böl-
ge halkının ekonomisine 
katkı sağlıyor. 8’de

eV 
eKonomisine

 KaTKı sunacaK 

sivasspor maçına
77 Tl önerisi

�antalyaspor taraftarı önü-
müzdeki hafta oynanacak si-
vasspor maçı için antalyaspor 
yönetiminden bilet fiyatları-
nın 77 tl olmasını istedi. 7’de

Kiracılar Dayanışma 
Platformu, Attalos 

Meydanı’nda 
yüksek kira 

sorununa dikkat 
çekmek için eylem 

düzenledi

Kiracılar 
eylem yaptı

GÜVEN 
GÜNEŞ

staj mağdurları 
mitingde buluştu 
�staj ve çıraklık mağdurları is-

tanbul’da düzenlenen mitingde 
sesini duyurmaya çalıştı. Kartal 
Meydanı’nda toplanan binlerce 
kişi taleplerini yineledi. 5’te

rektör Özkan acil Tıp 
Kongresi’nde konuştu
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Muratpaşa Be-
lediyesi, iklim krizi-
ne dikkati çekmek 
amacıyla düzenledi-
ği ‘+0.5 akdeniz’in Ge-
leceği’ çalıştaylarının 
dördüncüsünü bu yıl 
‘antalya 2050 İklim 
Senaryoları’ temasıy-
la 6- 7 aralık’ta türkan 
şoray Kültür Merkezi’nde ger-
çekleştirecek. Çalıştayın ikinci 
gününde düzenlenecek ‘Gele-
cek İçin İklim Dostu İşler’ otu-
rumunda genç girişimci ka-
dınlar, çevre ve iklim odaklı 
iş fikirlerinin büyük birer ba-
şarı hikayesine dönüşümünü 
paylaşacak. akdeniz Üniver-
sitesi coğrafya bölümünden, 
akıllı kentler üzerine çalışan 
Dr. Öğretim Üyesi tahsin şa-
hin’in moderasyonunda ger-
çekleşecek oturumda, Bioli-
ve’den Duygu Yılmaz, Light 
Way’den Hümeyra Ergin, aK-
Su’s Labs kurucuları Büşra at-
kesen, Nadide toprak ve İlknur 
Bağlan’ın katılımıyla düzenle-
necek.

Duygu Yılmaz, zeytin çekir-
deklerinden elde edilen selü-
lozik maddeyi biyolojik olarak 

parçalanabilen plastik 
ürünlere dönüştüren 
biyoteknoloji kuruluşu 
Biolive’in ilham verici 
hikayesini paylaşacak. 
2018’de Los angeles’ta 
uluslararası temiz çev-
re teknoloji alanında 
türkiye’yi temsil eden 
Yılmaz, ‘İleri Malzeme 

Birincilik Ödülü’ kazandı. For-
tune’da 40 Yaş altı En Başarılı 
40 CEO Ödülü’nü alan Yılmaz, 
Joint Commission Internatio-
nal (JCI) tarafından türkiye’nin 
en başarılı 10 genci arasında 
gösterildi. Hümeyra Engin, ışık 
kirliliğini ortadan kaldırmayı 
hedefleyen ve ISIF 2020 ulus-
lararası Buluş Fuarı’nda al-
tın madalya kazanan yeni ne-
sil aydınlatma sistemi Light 
Way’in hikayesini anlatacak. 
aKSu’s Labs kurucuları Büşra 
atkesen yeni nesil nano alev 
geciktirici Fire-Stopper, Nadide 
toprak enerjisiz soğutma tek-
nolojileri üzerine çalışan Cold 
touch ve İlknur Bağlan geri dö-
nüştürülemez sınırlı kaynak-
ları selüloz ile değiştirmeyi he-
defleyen Cell-Designer ile ilgili 
deneyimlerini aktaracak.  DHA

ANtaLYa Kadın plat-
formu, 25 Kasım Ka-
dına Yönelik şiddet-
le Mücadele Günü 

dolayısıyla cezaevlerinde ya-
tan kadınların sesini duyur-
mak için bir araya geldi. Güllük pos-
tanesi önünde düzenlenen etkinlikte, 
cezaevindeki kadınlara kart gönde-
rildi ve yaşadıkları hak ihlalleri gün-
deme getirildi. platform adına basın 
açıklamasını İnsan Hakları Derne-
ği antalya şubesi Yönetiminden avu-
kat Ezgi aktı okuduğu açıklamada, 
kadınların özgürlük ve eşitlik müca-
delesinde karşılaştıkları zorluklar ve 
türkiye’deki cezaevlerinde yaşanan 
sistematik hak ihlalleri vurguladı.

KADIN MAHKÛMLARDA 
ZİRVEDEYİZ

aktı “Kadın mah-
pus sayısı bakımın-
dan da ne yazık ki, 
ilk sıralarda yer al-
maktayız. türki-
ye de, 16.039 kadın 
mahpus, 3690 çocuk 
mahpus bulunmak-
tadır. Geçen yıldan 
bu yana hapsedil-
miş kadın ve çocuk 
sayısının 1/3 oranın-
da arttığı görülmekte-
dir.  Cinsiyetçiliği ve 
erkek egemen sistemi 
yok etme’ amacı, bir 

suçlama olarak iddianame-
lere ve savcılık mütalaaları-
na girmektedir. Üretimden ve 
yaşamdan koparılmış kadın 
mahpusların özel özbakım ve 
hijyen ihtiyaçları bakanlık ta-
rafından karşılanmamakta-
dır. antalya kadın platformu 

olarak, cinsiyetçi erkek egemen siste-
me karşı mücadele ederken, erkek şid-
detine karşı öz savunma yapmış olan 
mahpus kız kardeşlerimizi selamlıyo-
ruz ve mücadele alanlarında, kadınlar 
birlikte güçlü şiarını haykıracağımız 
günlerin yakın olmasını diliyoruz” 
dedi.

KIş mevsiminde su taşkını riski yaşanma-
ması için mazgal, kanal temizliği ve yağmur 
suyu drenaj hattı çalışmalarını sürdüren Ke-
pez Belediyesi, yoğun yağış uyarı-
sının yapıldığı hafta sonun-
da da olumsuzluklara 
karşı teyakkuz halin-
deydi. Fen İşleri ve 
temizlik İşleri Mü-
dürlüğü ekipleri, 
yoğun yağmur 
yağışı nede-
niyle meyda-
na gelebilecek 
olumsuzluklara 
anında müdaha-
le edebilmek için 
görevlerinin başın-
daydı.

Kepez Belediye Baş-

kanı Mesut Kocagöz de 
çalışmaları koordi-

ne ederek, sahada-
ki ekiplerden sürekli 
bilgi aldı.   Beledi-
ye ekipleri, meyda-
na gelen olumsuz-
luklara da anında 
çözüm üretti. Gö-

çerler Mahallesi ile 
Fatih mahalleleri sı-

nırında yer alan dere 
yatağındaki menfezin, 

yağmur suyunun getirdiği 

atıklardan dolayı tıkanmasına da Cumartesi 
günü gece saatlerinde müdahale edildi.

temizlik İşleri Müdürlüğü çalışanları, iş 
makinesi yardımıyla menfezdeki çöpleri ve 
çamuru temizleyerek, tıkanıklığı giderdi. Bu 
çalışma ile bölgede yaşanabilecek olası bir 
su taşkınında vatandaşların mağdur olması 
önlendi. Yağış boyunca ilçe genelindeki yağ-
mur suyu mazgalları ve üzeri açık kanallar 
kontrol edildi. Mazgallar ve üzeri açık drenaj 
kanallarında biriken çöpler temizlendi. alı-
nan önlemler sayesinde ilçe genelinde yağış-
ta olumsuz bir durumun yaşanmadığı bildi-
rildi.   HABER MERKEZİ

Kadınlardan 
dayanışma meKtubu
Kadın Platformu üyeleri, 25 Kasım Kadına Yönelik Şiddetle Mücadele Günü kapsamında, 

hapishanelerdeki kadınların haklarına dikkat çekmek amacıyla mektup gönderdi

GÜVEN 
GÜNEŞ

BatI akdeniz Kalkınma ajansı 
(BaKa), Sürdürülebilir turizmin Gelişti-
rilmesi Destek programı başlattı. prog-
ram kapsamında toplam 50 milyon tL 
tutarında Faizsiz Kredi Desteği verilece-
ği açıklandı.

t.C. Sanayi ve teknoloji Bakanlığı 
koordinasyonunda faaliyet gösteren 
Batı akdeniz Kalkınma ajansı (BaKa), 
2024 yılı “Sürdürülebilir turizmin Ge-
liştirilmesi Destek programı”nı duyur-
du. program kapsamında, turizm sek-
töründeki yenilikçi projelere toplam 
50 milyon tL değerinde faizsiz kre-
di desteği sağlanacak. Başvurular için 
son tarih 20 Ocak 2025 olarak belirlen-
di. program ile kıyı şeridine sıkışmış 
olan turizm faaliyetlerini bölge geneli-
ne yaymak, turizm ürünleri çeşitliliği-
ni artırmak ve mevcut turizm faaliyet-
lerinin yeşil dönüşüm entegrasyonunu 
sağlamak amaçlanıyor. Başvurular için 
ayrılan bütçe, asgari 500 bin tL ve aza-
mi 7 milyon tL arasında değişen proje-
lere tahsis edilecek. Bu kapsamda özel-
likle spor turizmi, ekoturizm ve turistik 
tesislerde yeşil dönüşüm süreçleri içe-
ren yatırımlar desteklenecek.

BAKA’NIN İNTERNET SİTESİNDE 
DETAYLI BİLGİ YER ALIYOR

turizmde bölge potansiyelini artırıcı 
ve ekonomik değer sağlayacak turizm 
ürünlerine dönüştürücü, yenilikçi tu-
rizm modellerine yönelik yatırım ve fa-
aliyetlerin yaygınlaştırılması progra-
mın 1. önceliği olarak belirlendi. 2. ve 3. 
öncelikler ise açık alan (Outdoor) spor 
faaliyetleri başta olmak üzere spor tu-
rizmine yönelik altyapının/üstyapının 
iyileştirilmesi ve düzenlenen spor tu-
rizmi faaliyetleri sayısının ve çeşitlili-
ğinin artırılması ile ekoturizme yöne-
lik yeni yatırımların gerçekleştirilmesi 
ve mevcut tesislerin niteliğinin iyileşti-
rilmesi şeklinde gösterildi. Son olarak, 
programın 4. önceliğinde ise turistik te-
sislerde yeşil dönüşüm süreçleri içe-
ren çevre dostu altyapı ve üstyapı yatı-
rımlarının yaygınlaştırılması yer alıyor. 
Destek programına başvurmak isteyen 
işletmeler, BaKa’nın resmi internet si-
tesi www.baka.gov.tr adresinden de-
taylı bilgi alabilir. Başvurular, Kalkın-
ma ajansları Yönetim Sistemi (KaYS) 
üzerinden elektronik ortamda yapıla-
cak ve 20 Ocak 2025 saat 18.00’e kadar 
kabul edilecek. programın sunduğu fır-
satlardan yararlanmak isteyen işletme-
lerin başvuru sürecini dikkatle takip et-
meleri öneriliyor.  İHA

Turizm sektörüne
50 milyon TL kredi

Yüksek kesimlere ilk kar düştü
Türkiye’de özellikle doğu 

karadeniz ve doğu Anadolu 
bölgelerinde etkili olan kar ya-
ğışlarının önümüzdeki günler-
de de devam etmesi bekleni-
yor. Antalya’da ise Saklıkent 
kayak Merkezi’nin de bulun-
duğu alana düşen bu yılın ilk 
kar yağışı henüz ölçülecek 
düzeyde olmasa da geçen yıla 
göre erken başladı. yağışın 
erken düşmesi bölgedekileri 
sevindirip, umutlandırdı. Bu 
yılın ilk kar yağışını fotoğraf-
layan Saklıkent yapı koopera-

tifi Başkanı emin Altıner, kar 
yağışının erken başlamasından 
dolayı umutlu olduklarını söy-
ledi. Saklıkent ve etrafındaki 
yüksek kesimlerde olduğu gibi 
Antalya’nın kemer ilçesinde 
2365 metre yüksekteki Tahtalı 
dağı’na da aynı şekilde az 
miktarda kar yağışı gerçek-
leşti. Antalya’da Torosların 
zirvelerinden Gündoğmuş’un 
yüksek Taşeli Platosu ve 
etrafındaki Göktepe yaylası, 
Akdağ ve Geyik dağı’nda da 
kar yağışı yaşandı.  dHA

taşkınlara karşı
gece mesaisi

Kepez Belediyesi, aşırı 
yağış uyarısının yapıldığı 

geçtiğimiz Cumartesi günü 
Göçerler Mahallesi’nde, 
su taşkını sorununun 

yaşanmaması için gece 
saatlerinde kanal temizliği 

çalışması yaptı

Genç girişimcilere
ilham olacaklar

Muratpaşa Belediyesi’nin 6- 7 Aralık’ta toplayacağı ‘+0.5 
Akdeniz’in Geleceği’ çevre çalıştayında, genç girişimci 
kadınlar yeşil sektöre geçiş hikayelerini Antalyalı genç 

girişimciler, girişimci adayları ve öğrenciler için anlatacak
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ALANYA’DA Gamze Yağlıoğlu’nun (29), 3 yıl önce oturduğu 
6’ncı kattaki evinin balkonundan düşüp ölümüne ilişkin davada 
eşi Alper Yağlıoğlu’na (31) ağırlaştırılmış ömür boyu hapis cezası 
verildi. Gamze Yağlıoğlu’nun annesi Neşe Kıraç (50), dosyanın 
istinaf aşamasında olduğunu belirterek, “Kızım, Alper Yağlıoğlu 
tarafından intihar süsü verilerek katledildi” dedi.  DHA

Bİr annenİn feryadı

ZAYİ
Firmamızda çalışan Zahide Özge 

ERKOÇ SM kartı, Yusuf ARSLAN ve 
Mücahit ÖZBAY’ın STE kimlik kartları 

kayboldu. Hükümsüzdür. 
YGH MEDİKAL LTD ŞTİ

Serik’te içerisinde yolcu bulunan tur 
otobüsü, otomobile çarptı. kaza, ak-
şam saatlerinde meydana geldi. Ma-
navgat’tan Serik ilçesi istikametine 

seyinr halinde olan Hüseyin köle yönetimin-
deki 07 BkP 115 plakalı tur otobüsü, kavşak-
tan geçmeye çalışan Ali Yılmaz yönetimin-
deki 07 AkH 810 plakalı otomobille çarpıştı. 
Otomobili yaklaşık 20 metre sürükledikten 
sonra refüjdeki palmiye ağacını devrilen oto-
büs, karşı şeride geçip kaldırıma çarparak 
durabildi. kazanın ardından ihbar üzerine 
bölgeye itfaiye, sağlık ve polis ekipleri sevk 
edildi. kazada hurda yığınına dönen otomo-
bilin sürücüsü Ali Yılmaz, sıkıştığı araçta itfa-
iye görevlilerinin çalışmasıyla çıkartıldı. Sağ-
lık ekiplerinin ilk müdahalesinin ardından 
ambulansla Serik Devlet Hastanesi’ne sevk 
edilen Ali Yılmaz kurtarılamadı. tur otobü-
sündeki 13 yolcu büyük korku yaşarken, ya-
ralanan olmadı. Olay yerine gelen trafik ekip-
leri yolu ulaşıma kapadı. Araçların çekilmesi 
ve belediye ekiplerinin temizlik çalışması 
yapmasının ardından trafik akışı kontrollü 
olarak yeniden sağlandı. Otobüs şoförü Hü-
seyin köle’nin gözaltına alındığı kazayla ilgili 
soruşturma başlatıldı. dHa

Tur oTobüsü 
oTomobile çarpTı
Serik’te tur otobüsü, çarpıştığı otomobili metrelerce sürükledikten sonra karşı 

şeride geçerek durabildi. Kazada otomobil sürücüsü Ali Yılmaz yaşamını 
yitirirken, tur otobüsündeki 13 yolcu ise kazayı yara almadan atlattı

YOLCU minibüsünün devrilmesi sonucu meyda-
na gelen trafik kazasında 9 kişi yaralandı. Kaza, 
saat 14.30 sıralarında Akseki-Seydişehir karayolu 
Alacabel yakınlarındaki Battı Çıktı mevkiinde mey-
dana geldi. Seydişehir yönünden Akseki yönüne 
gitmekte olan Mustafa Gökseki (46) idaresindeki 
42 AAT 231 plakalı içerisinde yolcu minibüsü, 
yağışlı havada zeminin ıslak olmasından dolayı 
sürücünün direksiyon hakimiyetini kaybetmesi ile 
taşlık alana çarparak yan yattı. Kazayı görenlerin 
ihbarı üzerine olay yerine çok sayıda ambulans, 
Antalya Büyükşehir Belediyesine bağlı Akseki İtfa-

iye Birimi, Akseki Bölge Trafik ve jandarma ekip-
leri sevk edildi. Kazada minibüste yolcu olarak 
bulunan Hatice güneş, Mehmet Emin Karaarslan, 
Ahmet Toplar, Yusuf Toplar, Sıla Toplar, Mehmet 
Toplar, Mehmet Oğlakçı, Gül Seda Koyuncu ve 
Fahriye Yeşil yaralandı. Yaralılar, kaza yerinde 
yapılan ilk müdahalenin ardından Akseki Dev-
let Hastanesine götürüldü. Yolcu minibüsünün 
Bozkır’dan almış olduğu 12 yolcuyu Antalya’ya 
getirmek üzere yola çıktığı bildirilirken, kazada 
şoför ve 3 kişinin yara almadığı öğrenildi. Kaza ile 
ilgili jandarma inceleme başlattı.  İHA

antalya’da yolcu minibüsü devrildi

Serik Belediyesi Park ve Bahçeler 
Müdürlüğü deposunda çıkan yangın 
büyümeden söndürüldü.

Serik ilçesi Merkez Mahallesi’nde Se-
rik Belediyesi Park ve Bahçeler Mü-
dürlüğü deposunun çim motoru ve 
benzeri motorların bakım ve tamir 
atölyesinde bilinmeyen bir neden-
le yangın çıktı. Depo bekçisinin ihbarı 
üzerine bölgeye itfaiye ve polis ekiple-
ri sevk edilirken, yangına ilk müdahale 
depo bekçisi Osman Yıldız tarafından 
yangın tüpü ile yapıldı. 3 itfaiye ekibi-
nin müdahale ettiği yangın, kısa sü-
rede depoda bulunan diğer atölyelere 
sıçramadan söndürüldü.

Depo bekçisi Osman Yıldız, “Birden 
elektrikler kesildi, patlama sesi duy-
dum. Dumanı da görünce yangın tü-
pünü alarak yangına müdahale ettim. 
O arada itfaiyeyi ve sorumlu birimle-
ri aradım, durumu bildirdim. Yangın 
tüpü bitene kadar müdahale ettim. it-
faiye sesini duyunca deponun kapı-
larını açtım. 15-20 dakika içinde mü-
dahale edilmemiş olsaydı şantiyemiz, 
belediyemiz ve milletimizin emekleri 
yanacaktı” dedi. 

Yangında bakım ve tamir atölyesin-
de hasar meydana geldi.   İHA

Belediyeye ait 
depoda yangın

MAnAvgAt’tA bir okul servisinde 
park halindeyken yangın çıktı. Olay, 
Antalya’nın Manavgat ilçesi Aşağı Pa-
zarcı Mahallesi Aşık veysel Caddesi 
1071 sokak üzerinde meydana geldi. 
edinilen bilgiye göre, sokak üzerinde 
park halindeki Adem Saban’a ait 07 C 
74201 plakalı okul servisinin yandığı 
ihbarı Antalya Büyükşehir Belediyesi 
itfaiyesi Manavgat Birimi ve Manavgat 
emniyet Müdürlüğü ekiplerini alarma 
geçirdi. ihbarla olay yerine gelen itfai-
ye ekipleri aracın iç kısmının yandığını 
belirlerken, aracın kapısının açılmasıy-
la dumanlar çıkmaya başladı.

Yangın itfaiyenin müdahalesi sonu-
cunda söndürülürken, aracın iç kıs-
mının konsol, direksiyon, tavan ve 
koltuklarının tamamen yanarak kul-
lanılamaz hale geldi. itfaiye görevlileri 
motor kaputunu açarken aracın moto-
runun yangından zarar görmediği be-
lirlendi.  İHA

yıkadığı aracını 
yanarken buldu

Kedi kurtarma 
operasyonu

Bir apartmanın ikinci katında demirler arasında mahsur 
kalan kedinin itfaiye ekibi tarafından kurtarma çalışması 

çevredeki vatandaşlar ve turistler tarafından merakla izlendi
MurAtPAşA ilçesi Cumhuriyet 

Meydanı yakınında bulunan bir 
apartmanın ikinci katında ki demir-
ler arasında mahsur kalan kediyi 
gören bölge esnafı kedi uzun süre 
bulunduğu yerden inemeyince 112 
Acil Çağrı Merkezi’ni arayarak itfa-
iyeden yardım istedi. Sepetli araç 
ile verilen adrese Antalya Büyük-
şehir Belediyesi itfaiye Daire Baş-
kanlığı’na bağlı ekip kediyi bulun-
duğu yerden indirmek için çalışma 

başlattı. Apartmanın ikinci kat sevi-
yesine uzatılan sepetteki itfaiye eri 
normal yollarla ulaşamayınca hay-
van yakalama aparatı ile kediyi bu-
lunduğu yerden çıkarmak istedi.

TURİSTLER MERAKLI               
GÖZLERLE İZLEDİ

Ancak ürken kedi bulunduğu 
yerden hızla uzaklaştı. kedinin geç-
tiği alana uzatılan sepetteki itfai-
yeci uzun süre uğraşmasına rağ-

men kedi çevik bir hamle ile bir 
kez daha kaçmayı başardı. Bu ken-
tin en işlek noktalarından birisinde 
gerçekleştirilen kedi kurtarma ope-
rasyonunu vatandaşlar ve yabancı 
turistler film izler gibi meraklı göz-
lerle izledi. Bazı turistlerin itfaiye 
erinin kurtarma çalışmasını cep te-
lefonu ile kayda aldığı görüldü. itfa-
iye ekibinin uzun uğraşlarına rağ-
men kedi yakalanamayınca ekip 
bölgeden ayrıldı. İHA

İzinsiz maymunu besleyen şahsa ceza
AntAlYA Doğa koruma ve 

Milli Parklar il şube Müdürlü-
ğü’ne bağlı Yaban Hayvanı ti-
careti şefliği, Antalya şefliği 
ve emniyet genel Müdürlüğü 
HAYDi ekipleri tarafından or-
taklaşa gerçekleştirilen bir de-
netimde izinsiz olarak bulun-
durulan bir rhesus maymunu 
tespit edildi. Muratpaşa ilçe-
sinde bir şikâyet üzerine ha-
rekete geçen ekipler, yaptıkla-
rı incelemelerde yasal izinlere 
tabi olan bu hayvanın izin-
siz şekilde bulundurulduğunu 
belirledi. ekipler, rhesus may-

mununu koruma altına alarak 
ilgili kişi hakkında işlem baş-
lattı. 4915 sayılı kara Avcılığı 
kanunu’nun ilgili maddesi ge-
reğince şahsa 8 bin 322 tl ida-
ri para cezası kesildi. Antalya 
il şube Müdürlüğü yetkilile-
ri, doğal yaşamın korunması 
ve yasa dışı yaban hayvanı ti-
caretinin önlenmesi adına de-
netimlerin aralıksız süreceğini 
vurguladı. el konulan rhesus 
maymununun, gerekli rehabi-
litasyon süreci sonrasında uy-
gun bir doğal yaşam alanına 
yerleştirileceği öğrenildi.  İHA
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Yurttan
kısa kısa

Ehliyet yenileme 
süresi için uzatma

İÇİŞLERİ Bakanı Ali Yerlikaya, eski 
tip sürücü belgelerinin yenilenme 
süresinin 31 Temmuz 2025 tarihine 
kadar uzatıldığını duyurdu. Bakan 
Yerlikaya, sosyal medya hesabından 
yaptığı açıklamada, “Eski tip sürücü 
belgelerinin yenilenmesi için belir-
lenen süre, mevcut şartlar ve vatan-
daşlarımızın ihtiyaçları göz önüne 
alınarak 31 Temmuz 2025 tarihine 
kadar uzatıldı” ifadelerini kullandı.

Asırlık çınar Çığ 
toprağa verilecek

MERSİN’DE 110 yaşında yaşamını 
yitiren Türkiye’nin ilk Sümeroloğu 
Muazzez İlmiye Çığ, bugün düzen-
lenecek törenin ardından toprağa 
verilecek.  Mezitli ilçesindeki özel bir 
hastanede rahatsızlığı nedeniyle teda-
vi gören Türkiye’nin ilk Sümeroloğu 
ve akademisyen unvanına sahip Çığ, 
yoğun bakıma alınmış ve Pazar günü 
yaşamını yitirmişti. 

Kilis’te 6 bin 500  
saka ele geçirildi

TİCARET Bakanlığı, Gümrük Mu-
hafaza ekiplerince Kilis’te gerçekleş-
tirilen operasyonda Türkiye’den yurt 
dışına kaçırılmaya çalışılan 6 bin 500 
canlı saka kuşunun ele geçirildiğini 
açıkladı. Avlanması ve ihracı yasak 
olan saka kuşları, Kilis Doğa Koruma 
ve Milli Parklar İl Şube Müdürlüğü’ne 
teslim edildi. Olayla ilgili soruşturma-
nın devam ettiği belirtildi. 

Demli siyasiler 
gözaltına alındı

İSTANBUL Emniyet Müdürlüğü 
Terörle Mücadele Şube Müdürlüğü 
ve İstihbarat Şube Müdürlüğünce 
bölücü terör örgütü faaliyetlerinin 
deşifre edilmesi ve engellenmesine 
yönelik çalışma yapıldı. Bölücü terör 
örgütünün faaliyetlerine ilişkin 
yapılan çalışmalar kapsamında, 
Esenyurt DEM Parti İlçe Eş Başkanları 
Abdullah Arınan ve Rojda Yılmaz 
gözaltına alındı. 

Otobüs kazası: 
1 ölü, 42 yaralı

ANTALYA’DAN Bursa’ya giden 

Ömer Y. yönetimindeki 16 BGZ 

569 plakalı yolcu otobüsü, Eskişe-

hir’de sürücüsünün kontrolünü 

kaybetmesi sonucu savrulup yol 

kenarına takla attı. Sağlık ekip-

lerinin yaptığı kontrolde, yolcu-

lardan Nihat Yüceler’in hayatını 

kaybettiği belirlendi. 42 yaralıdan 

sadece 1’nin sağlık durumunun 

ciddi olduğunu belirtildi. 

Malatya’da 
şehide veda

MALATYA’NIN Doğanşehir ilçe-

sinde kazaya müdahale ederken 

saman yüklü TIR’ın çarpması 

sonucu şehit olan polis memuru 

Lütfü Beykoz (35) için İl Emniyet 

Müdürlüğü’nde tören düzenlendi. 

Törene protokol, şehidin yakınları 

ve çok sayıda vatandaş katılır-

ken şehidin cenazesi toprağa 

verilmek üzere doğum yeri olan 

Akçadağ ilçesine gönderildi.

Artvin’de 6 köye 
ulaşıma çığ engeli

ARTVİN’İN Borçka ilçesine bağlı 

Camili (Macahel) bölgesinde dün 

sabah saatlerinde meydana gelen 

çığ, Borçka-Camili Karayolu’nu 

ulaşıma kapattı. Yamaçtan 

kopan büyük kar kütlesi, yolun 

28. kilometresindeki Büyükdere 

mevkisinde hem gidiş hem 

geliş yönlerini kapatarak 6 köyle 

ulaşımın kesilmesine neden oldu. 

Karayolları ekipleri, bölgeye iş 

makineleri sevk etti.

DHA-İHA

Lara’da şimdi Kar-
puzkaldıran askeri 
kampının yayıldığı 

alanda, iki bin yıl önce 
bir antik kent duru-
yordu. Magydos antik 
kenti. Çok bilinmeyen, 
pek izi de kalmayan 
bir geçmiş. Üzerinde 
askeri tesis bulunduğu 
için, günümüze ulaşan 
kalıntıların durumunu, 
biz siviller bilemiyo-
ruz. Kamp sınırları 
dışında kalan kalıntı-
ların büyük çoğunluğu 
da apartmanlar, siteler, 
yazlıklar tarafından yok 
edilmiş durumda. Kıyıda köşede tek tük bulun-
tuya rastlanıyor. Birileri ihbar ederse devletin 
adamları gelip kayıt altına alıyor. Sonrasında da 
o kalıntılar imar planlarıyla badem ediliyor. La-
ra’da günlerce dolaşın bir tek iz bulamazsınız. 
Özenle yok edildiler.

BARİ KASAPLAR ODASI KORUSUN

Magydos bir liman kentiydi. Onu Perge’ye 

bağlayan antik bir 
yol vardı. Magydos 
limanına inen mal 
bu yoldan kağnılarla, 
arabalarla Perge’ye 
gidiyor; Perge’nin 
ürettiği zeytinya-
ğı, şarap, tahıl, her 
türlü ürün de buradan 
gemilere yüklenip 
dünyanın dört bir kö-
şesine taşınıyordu. Bir 
zamanların zenginli-
ğini dünyaya taşıyan 
o antik yolun bir 
bölümü günümüze 
ulaştı. Kayıt altına da 
alındı. Tescil edildi. 

Birinci derecede arkeolojik sit alanı ilan edildi. 
Yani devlet dedi ki; “Bu yol, bu alan, bu arke-
olojik bölge artık benim korumam altındadır. 
Buradan bir tane çakıl taşı bile alınamaz, çivi 
çakılamaz, çadır dahi kurulamaz”. Bir yeri sit 
alanı ilan etmenin Türkçesi bu… Kimse lafı 
dolandırmasın. Burayı Japonlar ya da Kasaplar 
Odası koruyacak değil. Kim korunacak alan 
ilan ettiyse, o koruyacak. Yani devlet…

ANTİK YOLU KUMLA KAPATTILAR

Peki devlet koruyor mu? İki hafta önce yaz-
dık. Birinci derecede arkeolojik sit alanının ya-
nında bir kum ocağına izin verildi. Bu ocak da 
antik yola kadar usulsüz, kanunsuz, kontrolsüz 
bir şekilde yayıldı. Antik yolu da kumla kapattı. 
Cinayeti Deniz Kaplan gördü. Kim bu Deniz 
Kaplan? Tek başına bir kurum gibi çalışan, hiç 
kimseye el bağlamadan Antalya Kültür Envante-
ri hazırlayan, gerçek anlamda bir halk çocuğu, 
halktan biri… Hem sosyal medyada paylaştı, 
hem bizlere duyurdu, hem de ilgili kurumlara, 
yetkili isimlere mesaj gönderdi, dilekçe yazdı, 
şikayet etti. Onun kaleminden, dilekçesinden 
dinleyelim:

KENDİ MALINI GÖRMEYEN DEVLET

“Aksu ilçesine bağlı Altıntaş mahallesi sınır-
ları içerisinde bulunan Perge-Magydus Antik 
Yolu’nun güney kısmına kum ocağı şantiyesi 
kuruldu. Altıntaş Mahallesi’nde yapımı devam 
eden inşaatlar için kum üreten ocak sahasının 
antik yolun güneyini tamamen kapatmış olup, 
antik yola takriben 3 metre kadar girdiği görü-
lüyor. Uydu görüntülerine göre Nisan ayında 
başlayan tahribat günümüze kadar sürmüştür. 
Antik yolun doğusuna da ayrı bir yol açılmış 
durumda. 21 Kasım 1996 tarihinde 3139 sayılı 
kurul kararı ile 1. derece arkeolojik sit alanı 
olarak tescil edilen bölgede kurulan kum oca-
ğının kaldırılması ve antik yolun temizlenerek 
tamamen koruma altına alınması konusunda 
acil desteklerinizi rica ederim”

DİNGO’NUN AHIRINDA SON DURUM

CİMER’e yazdı, Kültür ve Turizm Bakanlı-
ğı’na yazdı, Koruma Kurulu’na yazdı, müzeye 
yazdı. Akademisyenlere anlattı, sivil toplum 
örgütlerine ulaştı, gazetecilere duyurdu. Biz de 
Ters Köşe’de gündeme getirdik. Bir gelişme oldu 
mu? Hayır. Herhangi bir kurumdan yanıt geldi 
mi? Hayır. Devlet gidip, antik yolu kapatan bu 
kum ocağına hesap sordu mu? Hayır. Burası 
Dingo’nun ahırı mı? Canı isteyen birinci derece 
korunacak alanı kapatabiliyorsa, yanına kum 
ocağı açabiliyorsa, korkmuyorsa, çekinmiyorsa, 
hesap soran da kimse yoksa, meydan Dingo’ya 
kalmış demektir. Başka ne diyelim ki?

HESAP SORAN YOK

İdris
ÖZYOL

YÖNETEN

T                                       RSE
KÖŞE

Kaleiçi’nde Mermerli Park’ın üstündeki 
umumi tuvalet bir süre önce elden ge-
çirilip daha çağdaş, daha modern, daha 

hijyenik hale getirildi. Yamaçtaki tuvaletten 
engellilerin de yararlanabilmesi için bir 
asansör kuruldu önüne. Fakat insanlıktan en-
gelli birileri, bu asansörü hurdaya çevirmiş. 
Kullanılmaz hale gelen asansörün kabloları 
dışarıda, sprey boyayla orasına burasına 
yazılar yazılmış. Yazıklar olsun!

ENgELLİ 
ASANSÖRÜ 

PARAMPARÇA

ANTALYA Büyükşehir Beledi-
yesi Meclis Salonu’nda dü-
zenlenen Büyükşehir Beledi-
ye Meclisi kasım ayı devam 

oturumu Muhittin Böcek başkanlığın-
da yapıldı. Büyükşehir ve ilçe belediye-
lerinin bütçelerinin de içerisinde oldu-
ğu toplam 54 maddenin görüşüldüğü 
meclis toplantısına CHP, AK Parti, MHP 
ve DP’li meclis üyeleri katıldı. Toplan-
tı öncesinde AK Parti grup 
sözcüsü Bahattin Bayrak-
tar, bütçede yer alan perso-
nel giderlerinin azalmasıy-
la ilgili detaylı bilgi istedi. 
Bunun üzerine yapılan 
açıklamanın ardından ko-
nuşan Bahattin Bayraktar 
bütçenin yatırıma dönüş-
mesi talebini dile getirdi.

TOPLAM BÜTÇESİ 76 
MİLYAR 581 MİLYON LİRA

Bu konuşmaların ardın-
dan yapılan oylamalar sonucunda 
2024 yılında 22 milyar lira olan Büyük-
şehir Belediye bütçesi yüzde 77 arttırı-

larak 2025 yılı için 39 mil-
yar liraya çıktı. Öte yandan 
19 ilçe belediyesinin top-
lam bütçesi, meclislerinde 
kabul edilerek Büyükşehir 
Belediye meclisine gelen 
tekliflerle 37 milyar 581 
milyon lira oldu. Kabul edi-
len maddelerle birlikte Bü-

yükşehir Belediyesi ve 19 ilçenin top-
lam bütçesi 76 milyar 581 milyon lira 
oldu. Büyükşehir Belediyesi’nin 2026 

bütçesinin 46 milyar 800 milyon lira, 
2027 bütçesinin ise 56 milyar 160 mil-
yon lira olması planlanıyor. Bütçeler-
le ilgili detaylı bilgi veren CHP Grup 
Sözcüsü Büşra Özdemir, “2024 yılı ge-
lir bütçemiz 14 milyar lira ve 3 milyar 
ek bütçeyle 17 milyar lira olup, yüz-
de 94 arttırılarak 2025 yılı için 33 mil-
yar lira olarak tahmin edilmiştir. 6 mil-
yar TL borçlanma öngörülerek denklik 
sağlanmıştır. 2024 yılında büyükşe-
hir belediyemiz ve 19 ilçemiz toplam 

bütçeleri 41 milyar 847 milyon TL iken 
2025 yılında Büyükşehir Belediyemiz 
ve 19 ilçemizin toplam bütçeleri 76 mil-
yar 581 milyon TL olacaktır. Büyükşe-
hir Belediyesi’nin 2025 yılı bütçemizin 
yüzde 51’i mal ve hizmet alımları, yüz-
de 27’si sermaye giderleri, yüzde 8’i ye-
dek ödenek, yüzde 8’i personel gider-
leri, yüzde 3’ü cari transferler, yüzde 
1’i Sosyal Güvenlik Kurumu’na devlet 
primi giderleri, yüzde 1’i faiz giderle-
ri, yüzde 1’i borç verme olarak tahmin 
edilmiş olup hizmet ve yatırım odak-
lı bir bütçedir” dedi. Büyükşehir Bele-
diye Meclisi’nin ardından toplanan An-
talya Su ve Atıksu İdaresi (ASAT) Genel 
Kurulu’nda da ASAT’ın 2025 yılı büt-
çesinin 27 milyar 250 milyon lira ol-
ması kabul edildi. ASAT’ın 2026 bütçe-
sinin 35 milyar 500 milyon lira, 2027 
yılında da 39 milyar 831 milyon lira ol-
ması planlandı. Başkan Böcek, Büyük-
şehir Belediyesi, 19 ilçe belediyesi ve 
ASAT’ın toplam bütçesinin 103 milyar 
831 milyon lira olacağını açıkladı. Bü-
yükşehir Belediyesi’nin aralık ayı mec-
lisi 9 Aralık’ta gerçekleştirilecek.  DHA

Büyükşehir Bütçesi 
39 milyar lira oldu
Büyükşehir Belediyesi Meclisi’nde kabul edilen karar ile belediyenin 2025 yılı bütçesi 

39 milyar liraya çıkarıldı. Mecliste Büyükşehir Belediyesi, 19 ilçe belediyesi ve 
ASAT’ın 2025 yılı toplam bütçesinin 103 milyar 831 milyon lira olacağı da açıklandı

KİrAcılAr EylEM yAptı
ANTALYA’DA artan ki-

ralara karşı bir araya ge-
len kiracılar, yaşadıkları 
mağduriyeti dile getir-
mek için bir araya geldi. 
Platform Üyesi Seda Kul, 
yaptığı açıklamada Türkiye’de 23 
milyon kiracının mağduriyet ya-
şadığını belirterek, “Sorunların 
çözümü için siyasilerden somut 
adımlar bekliyoruz. Yüksek kira 
fiyatları, dar gelirli vatandaşı ve 
kamu çalışanlarını giderek daha 
fazla zor durumda bırakıyor” ifa-
delerini kullandı.

Antalya Kiracılar Dayanışma 
Platformu, Attalos Meydanı’n-
da eylem düzenledi. Platform Üt-
yesi Seda Kul, “Biz bugün burada 
yine Türkiye’de yüksek kira soru-
nu için toplanmış bulunmaktayız 
ve ülkemizde bulunan 23 milyon 
kiracı için hak arıyoruz. Bu zama-
na kadar yaşanan olaylar bizle-
re siyasetçilerin, bürokratların, 
TBMM’deki halkın seçtiği vekiller 
dâhil olmak üzere herkesin ‘bana 
dokunmayın’ deyip halkın soru-
nunu göz ardı ettiği gibi kendi 
menfaatleri doğrultusunda hare-

ket etmeye devam ettiğini göste-
riyor. Bizim ülkemizde savcı, hâ-
kim, siyasetçi olmak kolay; lakin 
görevi doğru yönde, halktan ve 
haklıdan yana kullanmak zor gö-
rünüyor” dedi. Kul sözlerine, “Biz-
ler kiracı ve ev sahibi olarak iki 
azılı düşman olduk. Bizi yöneten-
ler bu durumu mecliste bir yasa 
çıkararak çözebilir, bu düşmanlı-
ğı sonlandırabilirler. Ben buradan 
bütün vekillere sesleniyorum: 
Kendi ilinizdeki kira fiyatlarını 
araştırınız, nasıl mağduriyet yaşa-
nıyor inceleyiniz” dedi.

GÜVEN 
GÜNEŞ



519 KASIM 2024
SALIGÜNCEL

Dünyadan 
kısa kısa

Tanzanya’da 
dehşet: 13 ölü

TANZANYA’NIN Darüsselam ken-
tinde, Kariakoo bölgesinde bulunan 
4 katlı bir bina çöktü. Olayda 13 kişi 
hayatını kaybetti, 26 kişi ise yaralandı. 
Çöken binadan 80›den fazla kişi kurta-
rıldı ve yaralılar hastaneye sevk edildi. 
Yetkililer, binanın neden çöktüğüne 
dair henüz bir açıklama yapmadı. 
Olayın ardından bölgedeki arama-kur-
tarma çalışmaları devam ediyor.

Kim Jong-Un 
ittifakı kınadı

KUZEY Kore lideri Kim Jong-Un, 
ABD’nin Ukrayna ve İsrail’e silah 
yardımlarını eleştirerek bu durumun 
3. Dünya Savaşı’na yol açabileceğini 
söyledi. Kim, Kore Yarımadası’ndaki 
gerilimi tırmandıran askeri ittifakları 
kınayarak nükleer kapasitesini güç-
lendirme kararlılığını yineledi. Ayrıca, 
Güney Kore›nin propaganda faaliyet-
lerine sert tepki gösterdi.

Gürcistan’da  
güven oylaması

GÜRCİSTAN Başbakanı İrakli Ko-
bakhidze, 25 Kasım’da yeni hükümet 
için güven oylamasının yapılacağını 
duyurdu. Muhalefetin parlamento 
seçim sonuçları kabul edilmemesine 
rağmen güven oylaması gerçekle-
şecek. Yeni kabinenin ve dört yıllık 
hükümet programının parlamentoya 
sunulacağını da ekledi. Ülke siyasetin-
de önemli bir adım olacak.

İtalya’ya ziyaretçi 
sayısına sınırlama

İTALYA’NIN Pompeii antik kentin-
de, ziyaretçi yoğunluğunun artması 
nedeniyle günlük ziyaretçi sayısı 
20 bin ile sınırlandırıldı. Yetkililer, 
aşırı kalabalığın tarihi alan üzerinde 
olumsuz etkilere yol açabileceğini ve 
ziyaretçilerin güvenliğini tehlikeye 
atabileceğini vurguladı. Önlem, 
hem antik kenti korumak hem de 
ziyaretçilerin güvenliğini sağlamak 
amacıyla alındı.

Filipinler’de 
fayfun felaketi

FİLİPİNLER’DE Süper Tayfun 

Man-Yi nedeniyle yaklaşık 

1,2 milyon kişi tahliye edildi. 

Tayfun, en az 2 kişinin yara-

lanmasına yol açarken birçok 

bölgede büyük hasar ve elektrik 

kesintilerine neden oldu. Ülkede 

bazı havaalanları geçici olarak 

kapatıldı, çok sayıda feribot 

seferi ise askıya alındı. Olayın 

ardından arama-kurtarma ve 

onarım çalışmaları başlatıldı.

Rusya’dan füze  
saldırısı: 10 ölü

RUSYA, Ukrayna’nın kuzey-

doğusundaki Sumi şehrine 

düzenlediği füze saldırısında 2’si 

çocuk 10 kişiyi öldürdü, 8’i çocuk 

55 kişi ise yaralandı. Çok sayıda 

araç da zarar gördü. Saldırı 

sonrası şehir elektriksiz kaldı ve 

400’den fazla kişi tahliye edildi. 

Rusya Savunma Bakanlığı, gece 

boyunca 59 Ukrayna İHA›sının 

imha edildiğini açıkladı.

Hindistan’da 
hava kirliliği

HİNDİSTAN’IN başkenti Yeni 

Delhi’de hava kirliliği seviyesi 

tehlikeli boyutlara ulaşınca okul-

lar kapatıldı ve inşaat çalışmaları 

durduruldu. Tüm sınıflar, 10. ve 

12. sınıflar hariç, online derslere 

geçerken bazı eski dizel araçların 

kullanımı yasaklandı. Yetkililer, 

çocuklar, yaşlılar ve solunum 

rahatsızlığı olanları dışarı çıkma-

maları konusunda uyardı. 

DHA-İHA

Rahmetli babam, gazeteci/yazar M. Ali 
Keskin Anadolu Ajansı’ndan emekli ol-
duktan sonra da mesleği bırakmadı. Son 

nefesine kadar yazdı. Alman tankından bozma 
Remington marka daktilosu önünde, hasta 
yatağında İzmir Ege Telgraf gazetesine son 
yazısını yazarken çektiğim fotoğraf arşivimde 
duruyor. Öyle bir gazeteciydi yani.

Babamın Osmanlı valilerinden Cumhuriyet 
valilerine iz bırakan valileri derlediği kitabı 
büyük ilgi görmüştü. ‘İzmir Valileri’ adlı bu 
kitap Osmanlı döneminde saraya biat etme-
yen, çeşitli şehirlerde valilik yaparken sürgüne 
gönderilen valilerin ne şartlar altında hizmet 
yaptıklarını, gittikleri şehirlerde ne gibi kalıcı 
eserler bıraktıklarını göstermesi bakımından 
bugünkü valilerimize de bilgi ve fikir verecek 
bir eserdi.

Şüphesiz günümüz Türkiye’sinde de isimleri 
ile yaşayacak eserler bırakmış valilerimiz var-
dır. Devletin gücünü halkına güzel hizmetler 
vererek gösteren valilerimiz de çoktur.

Babam, kitabında yer verdiği valileri kişi-
liklerine, yeteneklerine ve hizmetlerine göre 
sıfatlandırmış, onlara ‘İnsan Vali’, ‘Devlet Vali’, 
‘Sanatçı Vali’, ‘Sporcu Vali’, ‘Sert Vali’, ‘Ses-
siz Vali’ gibi sıfatlar vermişti. Bu da kitabına 
okunurluk katmıştı. Bu sıfatları hak etmiş ülke 

genelinde onlarca vali adı yazabiliriz ama 
unuttuklarımıza saygısızlık olur.

Size, babamın İzmir Valileri adlı kitabından, 
bazı valilerin hangi özellikleri ile bilindiklerini 
çok kısa alıntılarla ifadeye çalışayım. Hepsi 
rahmete kavuşmuş olan valilerimizin özellikle-
rinden ders çıkaracak çok sayıda yöneticimiz 
olacaktır şüphe duymuyorum

-Örneğin, İzmir Valisi Fazlı Güleç, makam 
odasının kapısına ‘Vurmadan Giriniz’ yazdır-
tan validir.

-Vali Mehmet Fuat Tuksal çok titiz bir yöne-
tici olacak ki, misafirleri ile serçe parmağı ile 
tokalaşırmış!

- Halil Rıfat Paşa, İzmir’in en ünlü valilerin-
dendir. O da çeşitli şehirlerde valilik yapmıştır. 
(Adı İzmir’de bir semte verilmiştir) Hizmetin 
hızlı ve adil yapılması gerektiğini gösteren şu 
sözü ile bilinir:

‘Tatbik eden, icra eden, karar verenden daha 
kuvvetlidir’

-Midhat Paşa, yalnız İzmir için değil, Türkiye 
için önemli bir isimdir. Tuna Valiliği dönemin-
de camiden önce okulun önemine dikkatleri 
çekmiş, döneminde birçok okul yapılmıştır. 
Fakat şu sözleri insanlık tarihine geçecek an-
lamda ve güçtedir.

‘Ben işbaşında bulundukça, karşımdaki hü-

kümdar dahi olsa, fikirlerine zıt olan dü-
şünce ve kanaatlerimi ortaya koymaktan 
hiçbir zaman tereddüt etmedim. Dün-
yada hükümdar makamlarını işgal eden-
lerin etrafında bulunanlar, hükümdarın 
yüzüne karşı daima gerçeği söyleyebil-
mek cesaretinde bulunsalardı pek çok 
felaketin önü alınmış olurdu.’-

-Vali Esat Paşa, halk yoksulluk için-
deyken, maaşını 150 bin kuruştan 50 bin 

kuruşa indiren bir devlet adamıdır.
-İzmir’de termal turizmi başlatan, bugün çok 

sayıda yabancı turistin İzmir’de şifa bulmasına 
olanak sağlayan tesisleri açan Vali Hüseyin 
Öğütçen, bir dönem Antalya Valiliği de yap-
mış, ‘Dağlarında kar, yaylalarında bahar, plaj-
larında binlerce insan var’ diye nitelendirdiği 
Antalya’ya da birçok eser kazandırmıştır.

-İzmir’de CHP iktidardadır. Demokrat Parti 
de güçlenmektedir. Ülkede önce belediye 
sonra da genel seçimler yapılacaktır. İzmir 
Valisi Refik Şefik Soyer ve tüm yöneticiler CHP 
iktidarına destek vermekle itham edilmektedir. 
Seçimleri yine CHP kazanır. Refik Şefik Soyer 
daha sonra emekliye ayrılır ve şu ibret alınacak 
sözlerle halkın karşısına çıkar:

‘Ben Vali iken iktidarın değil, devletin hiz-
metinde idim’

Günümüz valilerinin de iktidarın değil, dev-
letin valisi oldukları bilinci ile hizmet vermele-
ri ve görev yaptıkları kentlere eserleri ile dam-
galarını vurmaları en büyük dileğimdir.

Sahi; Eskiden Valiler haftanın belirli bir günü 
halka açık ‘Halk Günleri’ düzenler, halkın 
sorunlarını dinlerdi. Şimdi böyle bir hizmet 
yapan Vali var mı? 

Saygılarımla.

Fahrettin 
HEPKESKİN

Kapıyı 
vurmadan 

giriniz!

STAJ ve çıraklık mağdur-
ları İstanbul’da düzen-
lenen mitingde sesini 
duyurmaya çalıştı. İs-

tanbul Kartal Meydanı’nda 
düzenlenen mitingde, staj ve 
çıraklık sigortasının emeklilikte hesa-
ba katılması taleplerini yinelenirken 
Staj ve Çıraklık Sigortası Mağdurları 
Derneği Antalya Şube Başkanı Resul 
Günay ise binlerce kişinin katıldığı ey-
lemde, mağdurların emeklilik hakları 
ve sosyal güvenlik sorunları gibi talep-
lerinin artık göz ardı edilmemesi ge-
rektiğini söyledi. Mitinge, çeşitli siyasi 
partilerden milletvekilleri ve parti yet-
kilileri de katılarak mağdurlara des-
tek verdi.

21 İLDE ÖRGÜTLENDİK

Mitingde konuşan Staj ve Çıraklık Si-
gortası Mağdurları Federasyon Başka-
nı Selçuk Aydın, “Bizler, meslek liseleri 
ve çıraklık okullarından işletmelere zo-
runlu olarak çalışmaya yollanan ve si-
gorta girişleri yapılarak ellerine sigorta 
kartları verilen, halen e-devlet siste-
minde iki tane işe girişleri olan, yıllar-
ca o numara ile işlem görüp sonunda 
aynı numara ile emekli de olacak ama 
bugün itibarıyla ilk işe girişleri kabul 
edilmeyen mağdurlarız. Staj ve çıraklık 
sigortası mağdurları, Türkiye genelin-
de örgütlenerek önce 21 ilde dernek ve 
ardından kısa sürede federasyon çatı-
sı altında birleştik. Çalıştaylar, stant ça-
lışmaları, meclis ziyaretleri, eş zamanlı 
basın açıklamalarının yanı sıra sos-
yal medyada neredeyse aylardır sesini 
ilk sırada duyurarak aktif bir kampan-
ya yürüten federasyon, bu kez İstan-
bul’da miting organize etti. Türkiye’nin 
dört bir yanından toplanacak federas-
yona bağlı dernek üyeleri, temsilcilik-
leri ve mağdurlar bu kez İstanbul Kar-
tal’da buluştular” dedi. 

Staj ve çıraklık mağdurlarının EYT 

çıktıktan sonra ortaya çıkan bir grup 
olarak düşünülmemesi gerektiğini 
vurgulayan Başkan Aydın, mağduri-
yetlerinin 38 yıla dayandığını belirte-
rek, “Hakkımız olmayan hiçbir şeyi is-
temiyoruz. E-devlet’te gözüken ilk işe 
giriş tarihlerimizin emeklilikte de sayı-
lacak şekilde sigortanın başlangıç ta-
rihi olarak kabul edilmesini istiyoruz. 
O gün itibarıyla bizim bilgimiz dışında 
eksik yatan primlerin sorumlusu biz 
değiliz. Ortada fiili çalışma var, maaş 
aldık. Bu sorunu çözmek siyasilerin ve 
sosyal devletin görevi ve borcudur. Ça-
lışma hayatına erken yaşlarda başla-
yan staj ve çıraklık sigortası mağdurla-
rının, staj ve çıraklık başlangıçlarının 
uzun vadeli sigorta koluna başlangıç 
sayılmasının zamanı geldi de geçiyor. 
Biz, yıllardır bu mağduriyeti çözme-
ye çalışıyoruz. Bu meydanda bulunan 
binlerce kişi olarak haklıyız, kazanaca-
ğız. Staj ve çıraklık sigortası mağduri-
yeti artık çözülmelidir” ifadelerini kul-
landı.

HAKLIYIZ VE HAKKIMIZI ALACAĞIZ

Staj ve çıraklık dönemlerinde sosyal 

güvence bulunmaması, mağdurların 
geleceğiyle ilgili endişeleri artırdığını 
dikkat çeken Staj ve Çıraklık Sigortası 
Mağdurları Derneği Antalya Şube Baş-
kanı Resul Günay ise, “Bu sorunun çö-
zülmesi için hızlı bir adım bekleniyor. 8 
Eylül 1999 öncesi staj ve çıraklık süre-
lerinin emeklilik hesaplamalarına dâ-
hil edilmemesi, bizim en büyük soru-
numuzdur. Geriye dönük borçlanma 
ile haklarının iadesi için yasal düzenle-
me talep ediyoruz. Bu mücadelemizde 
haklıyız ve kararlılığımızda zaferle so-
nuçlanacaktır” dedi.

ÖZGÜR ÖZEL’DEN           
MAĞDURLARA DESTEK

Cumhuriyet Halk Partisi Genel Baş-
kanı Özgür Özel’de yayınladığı video 
ile staj ve çıraklık mağdurlarının ya-
nında olduğunu ifade ederek, “Bugün 
meydanlarda toplanan binlerce karde-
şimizin hepsi mağdurdur. Hepiniz kan-
dırılmış durumdasınız. Seçimden önce 
müjde vereceğiz deyip oylarınıza talip 
olanlar seçinden sonra verdikleri sözü 
unuttular. 8 Eylül 1999 o tarihten son-
ra sigortalı olanlar, başka bir kanuna 

önce sigortalı olanlar kanunun başka 
bir maddelerine tabiiler. Bu meydan-
dakiler o tarihten önce daha genç yaş-
larında okuldayken staj yaparken ya 
da çıraklık okuluna giderken bir vesi-
kalık fotoğrafla, kaydı yapıldı ve sigor-
talı yapıldı, primleri ödendi. O günden 
beri kendilerini sigorta başlangıcı ya-
pılmış biliyorlardı. Eğer bunun sayıl-
mayacağını bilseler belki daha uygun 
bir tarihte sigortalı olurlardı. Ama na-
sılsa sigorta girişim var benim diye dü-
şünüyorlardı. Devlet, bu düşüncede 
olanları kandırmış oldu. Onlara ade-
ta çıkardığı kanunla kumpas kurdu. 
EYT kanunu çıkarken onları görmez-
den geldi. Şimdi bu meydanda bu hak-
lı mücadele veriliyor. Ben sizin sonu-
na kadar yanınızdayım, arkanızdayım. 
Tüm CHP’li milletvekilleri, her fırsat-
ta sizin sorununuzu dile getirmeye de-
vam edecekler. Plan ve Bütçe Komis-
yonun da arkadaşlarımız sürekli sizi 
gündemde tutuyorlar. Bütçe görüşme-
lerinde meclisin gündeminde olacaksı-
nız. Her zaman nerede hakkınızı arıyor, 
sesinizi yükseltiyorsanız yanınızda bizi 
bulacaksınız” dedi.

KADIN Platformu, 25 Kasım 
Kadına Yönelik Şiddete Karşı 
Uluslararası Mücadele Günü 
kapsamında etkinlikler ger-
çekleştirecek. Eğitim-Sen bi-
nasında gerçekleştirilen basın 
açıklamasında Kadın Platformu adına 
açıklama yapan Nigar Duru, etkinlikler 
arasında panellerden yürüyüşlere, ba-
sın açıklamalarından dayanışma faali-
yetlerine kadar çeşitli programlar yer 
aldığını ifade ederken platform olarak 
kadınlara yönelik artan şiddet ve ay-
rımcılığa karşı mücadele çağrısı yaptı. 
Duru ayrıca, İstanbul Sözleşmesine de 

geri dönme çağrısında bulundu.

 ALANLARA ÇIKACAKLAR 

Antalya Kadın Platformu, 25 Kasım 
Kadına Yönelik Şiddete Karşı Uluslara-

rası Mücadele Günü kapsamında, er-
kek şiddetine, toplumsal cinsiyet eşit-
sizliğine ve kadın kazanımlarını hedef 
alan politikalara karşı alanlara çıkma 
çağrısı yaptı. Platform, kadına yöne-

lik şiddetin “insanlık suçu” olduğunu 
vurgulayarak, İstanbul Sözleşmesi’nin 
uygulanması ve kadın haklarının ko-
runması için mücadeleye devam ede-
ceklerini açıkladı.

Etkinlikler, 18 Kasım’dan itibaren çe-
şitli programlarla başlayacaklarını söy-
leyen Kadın Platformu adına basın 
açıklamasını okuyan Nigar Duru, “Bir 
insan hakları ihlali olan kadına kar-
şı toplumsal cinsiyete dayalı şiddet ne 
yazık ki tüm dünyada insanlık soru-
nu olarak var olmaya devam etmekte-
dir. Kadınların şikayetleri ciddiye alın-
mıyor” dedi.

Staj ve çıraklık mağdurları
büyük mitingde buluştular

Sağlık ve iş kazası primleri yatırıldığı halde emeklilik primlerinin yatırılmaması 
nedeniyle hak kaybına uğrayan staj ve çıraklık mağdurları büyük mitingde buluştu

GÜVEN 
GÜNEŞ

Kadın dayanışması için ses yükseltilecek
GÜVEN 
GÜNEŞ
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Demre Belediyesi tarafından Çevre-
li Mahallesi’nde belediyeye ait 24 bin 
834 metrekarelik arazi, tek kişinin ka-
tıldığı ihale ile satıldı. 2019’da İYİ Par-
ti’den belediye başkanı seçilen ve mil-
letvekili seçimlerinde istifa edip, 31 
Mart seçiminde de Demokrat Parti’den 
aday olan Okan Kocakaya, satışla ilgi-
li suçlamalarda bulundu. Okan Kocaka-
ya, Demre Belediyesi’nin kırsal Çevreli 
Mahallesi’ndeki arazinin tek kişi katı-
lımlı ihaleyle satışına tepki gösterdi. Ko-
cakaya, ihalenin iptali için Demre Be-
lediye Başkanı Fahri Duran’a çağrıda 
bulundu.

Okan Kocakaya, büyükşehir yasası 
öncesinde köy statüsündeki eski adıy-
la ‘Tırmısın’ olan Çevreli Mahallesi’nde-
ki vatandaşların yaklaşık 25 dönümlük 
toprağının gizli, kapaklı satılmasının 
yanlış olduğunu söyledi. Kocakaya, sos-
yal medya hesabında yaptığı açıkla-
mada, “Belediye yönetiminin bu yan-
lıştan bir an önce dönmesi gerektiğini, 
mülkün gerçek sahipleri olan köylüleri-
mizle, gerekirse hukuki yollara başvu-
racağımızı kamuoyu ile paylaşıyoruz. 
Konser olduğunda ‘gelin’ diye yarım sa-
atte bir anons var, köy toprağı satılaca-
ğında anons yok. Öyle mi, inanırsan. 
Merak ettim, ilan verdiğiniz gazeteyi 
kendiniz okudunuz mu?” dedi.

‘İHALEYİ İPTAL ET’ ÇAĞRISI

Bu satışın mahalleliyi derinden üzdü-
ğünü söyleyen Kocakaya, “Çevreli’nin 
malı olan, köyün toprağı ve köy tüzel 
kişiliğindeyken büyükşehir yasasıy-
la Demre Belediyesi’ne aktarılan 25 dö-
nümlük alanın maalesef satıldığını öğ-

renmişler. Köy tüzel kişiliğinden geçen 
bir toprak, köylünün ve çocuklarımızın 
geleceği için kullanılması gereken top-
rağın satılmasından dolayı büyük bir 
üzüntü içindeler. Belediye yönetimi-
nin bir an önce bu yanlıştan dönmesi-
ni bekliyoruz. İhale yapıldıktan sonra 
15 gün içinde belediye başkanı bu iha-
leden vazgeçebilir. Öncelikle bu yanlış-
tan dönmesini hepimiz talep ediyoruz” 
diye seslendi. Kocakaya’nın açıklama-
larına, belediyedeki ekibiyle birlikte ya-
nıt veren Demre Belediye Başkanı Fahri 
Duran, 2014’ten bu yana bütün beledi-
ye başkanlarının belediyeyi arsa, dai-
re gibi satışlarla yönettiğini söyledi. Du-
ran, 31 Mart’ta borçlu ve sorunlu bir 
belediye devraldıklarını, taahhüt edil-
miş ödenmemiş borçlar olduğunu, bu 
yüzden gayrimenkul satma ihtiyacı 

duyduklarını anlattı. 
Suçlamaların asılsız olduğunu dile 

getiren Fahri Duran, “İhaleyi, tek kişi 
girmesi nedeniyle kamera kayıtları al-
tına aldık. İhaleye giren arkadaş iha-
le bedeli 27 milyon 500 bin TL iken, 30 
milyon 500 bin vermişti. İlçenin içinde 
bulunduğu durumdan dolayı rica ettik, 
32 milyona yerimizi sattık. Köyün aynı 
bölgesinin 2 kilometre altında bir şahıs, 
4 bin 650 kilometre yeri de 5 milyona 
satmıştır. Kısacası, burada değerinin al-
tında satılan bir arazi yokken, ihale pro-
sedürleri tamamen yerine getirilmiş-
ken, kayıt ve kamera altına alınmış bir 
ihale varken, sadece siyasi bir hırs adı-
na itibar edilmez açıklama yapılmasın-
dan dolayı bu açıklamayı yapma gereği 
duyduk. Hesabı temiz olanın muhase-
beden korkusu olmaz” dedi.   DHA

maKİna Mühendisleri Oda-
sı (MMO) antalya Şube 
Başkanı Prof. Dr. İbrahim 
atmaca, iklim krizinin 

yanı sıra günden güne artan endüstri-
yel üretim, hızlı nüfus artışı, şehirleş-
me, tarım ve turizmde kontrolsüz su 
kullanımı gibi etkenlerin, temiz su kay-
naklarının geleceği konusunda büyük 
bir risk oluşturduğunu vurguladı. at-
maca ayrıca, temiz su kaynaklarında 
baş gösteren kirliliğin de riskin boyu-
tunu arttırdığına dikkati çekerek, “Son 
zamanlarda en çok konuşulan konu 
enerji kaynaklarındaki daralma ve ma-
liyetler gibi görünse de asıl riskin su 
kaynaklarında olduğu gözden kaçma-
malıdır. Zira enerjide oluşabilecek kriz, 
yenilenebilir enerji kullanımı da dahil 
birçok alternatif ile çözülebilir nitelik-
teyken tükenen su kaynakları için ça-
renin olmayacağı akıllardan çıkmama-
lıdır.” dedi.

SU FAKİRİ OLMAYALIM

Başkan atmaca, Devlet Su işleri 
(DSİ) Genel Müdürlüğü’nün verileri-
ne göre; ülkemizde kullanılan yıllık 57 
milyar metreküp suyun yüzde 77’si-
nin (44 milyar metreküp) sulamada, 
yüzde 23’ünün (13 milyar metreküp) 
ise içme, kullanma ve sanayide tüke-
tildiğini belirterek, “2020 yılında 1.652 
metreküp olan kişi başına düşen yıl-
lık kullanılabilir su miktarı, 2022 yılın-
da 1.322 metreküpe kadar düşmüş, bu 
kapsamda ülkemiz su baskısı yaşayan 
ülkeler arasında yer almıştır. Türkiye 
Doğal Hayatı Korum Vakfı’nın vermiş 
olduğu projeksiyona göre; artan nü-
fus ile kişi başına düşen yıllık su mik-
tarının 2030 yılında 1.200 metreküpe, 

2040 yılında 1.116 metreküpe, 2050 yı-
lında ise 1.069 metreküpe kadar düş-
mesi öngörülmektedir. Bu projeksiyo-
na göre ülkemizin su fakirliği ile karşı 
karşıya kalmaması için ivedi önlemler 
alması şarttır.” ifadelerini kullandı.

Ülkemizde kaynak kullanımında aci-
len kota bazlı tedbirler alınması gerek-
tiğini önemle vurgulayan Başkan at-
maca, “Özellikle tarım ve turizmde 
kullanılan su miktarı için alınacak ön-
lemler, su kaynaklarının geleceği ve 
güvenliği için son derece önemli ola-
caktır. Tarımsal sulamada ürün cinsi 
ve miktarı bazında, turizm de ise tesi-
sin bulunduğu bölgenin iklimi ve ya-
tak kapasitesi bazlı kota tanımlama-
ları, kontrolsüz su tüketiminin önüne 
geçecek önemli bir tedbir olacaktır.” 
diye konuştu. 

atmaca, gerek tarım gerekse de tu-
rizmdeki en büyük tehlikenin, bilinç-

siz ve kontrolsüz açılan sondaj kuyu-
ları olduğunun altını çizerek, “Yeraltı 
suları her geçen yıl daha da derine 
doğru çekilmektedir. Gereğinden fazla 
ve kontrolsüz olarak yeraltından çeki-
len su hem su hem de enerji kaybıdır. 
Kuyu pompaları ile günden güne daha 
derinden çekilen su için ciddi oranda 
enerji kullanımları söz konusudur. Bu 
nedenle bilinçsiz ve kontrolsüz sondaj-
lar, su ve enerji kaynağımızın son de-
rece kontrolsüz kullanımı anlamını 
taşımaktadır. Bu noktada başlıca ön-
lem ise yapılacak denetimler olmalıdır. 
Kuyu pompalarının tespiti zor oldu-
ğundan kaçak kuyuların varlığı denet-
lenirken kurumsal iş birliklerine gidi-
lebilir, standart elektrik tüketimindeki 
artışların nedenlerinden yola çıkılarak 
ruhsatsız kuyular belirlenebilir.” öneri-
sinde bulundu.

TURİZM TESİSLERİ                          
ÖRNEK OLMALIDIR

Ülkemiz için turizmin son derece 
önemli olduğunu, bu alanda yapılacak 
verimlilik uygulamalarının ise örnek 
teşkil edecek nitelikte olması gerekti-
ğini aktaran Başkan atmaca, “Tesisler-
de, özellikle kontrolsüz yapılan peyzaj 
sulamasının yanı sıra havuzlardan ve 
klimaların soğutma kulelerinden bu-
harlaşan yüksek miktarlarda su kütle-
si söz konusudur. Büyük bir otel tesisi-
nin klima sistemi soğutma kulelerinde 
havaya buharlaşan suyun miktarı sa-
dece bir saatte 14 metreküplere ka-
dar çıkabiliyor. Bu suyu ikame etmek 
için hazırlanan su şartlandırılırken de 
yaklaşık 4 metreküp su, atık hale geli-
yor. Yani sadece bir tesiste bir saatte 18 
metreküp su, klimaların soğutma ku-

lelerinden buharlaşarak ya da atık ola-
rak yok olabiliyor. Bir de havuzlardan 
buharlaşan su miktarı düşünüldüğün-
de, sadece tek bir tesiste tüketilen su-
yun büyüklüğü dikkat çekici boyutla-
ra ulaşabiliyor” diye konuştu.

TARIMDA SU OTOMASYONLA 
TAKİP EDİLMELİ

Tarımsal alanda özellikle ürün bazlı 
planlamaların da su kaynağının gele-
ceği için son derece önemli olduğunun 
altını çizen MMO antalya Şube Başka-
nı Prof. Dr. İbrahim atmaca, “Ürün ter-
cihinde eğilimlerden ziyade, kaynak 
güvenliği ve geleceği bazlı önlemler 
alınmalı, aşırı su tüketen ürünler kısıt-
lanmalıdır. Tarımda da suyun maliye-
tinin ödeniyor olması kullanımı için 
yeterli olmamalı, modern ve verimli 
sulama sistemlerine geçiş süreci daha 
da hızlanmalı, otomasyona bağlı ola-
rak tüketilen su sürekli takip edilmeli, 
kota aşımlarında oluşacak maliyetler 
tüketimi azaltacak tedbirlerin alınma-
sında teşvik edici olmalıdır. Bu alanda 
yapılacak kota düzenlemelerinde ürün 
cinsi ve miktarı etken olmalı, bu alan-
da da standart bir mevzuat hazırlan-
malıdır” dedi. Başkan atmaca son ola-
rak, tükenen su kaynakları için başka 
bir çarenin olmayacağının unutulma-
ması, yol yakınken tedbirlerin ivedilik-
le alınması gerektiğini belirterek, “Bu 
kapsamda öncelikle, bilinçsiz ve kont-
rolsüz sondaj kuyularının denetlenme-
si şart olup, su kullanımında da kota 
uygulaması için ilgili bakanlıklarca dü-
zenlenecek mevzuatlar, kaynaklarımı-
zın geleceğinin garantisi niteliğinde 
olacaktır.” ifadelerini kullandı.   
HABER MERKEZİ

Suyumuz 
tükeniyor
MMO Antalya Şube Başkanı Prof. Dr. İbrahim Atmaca, ülkemizde su kaynaklarının 

tükenme riskiyle karşı karşıya olduğunun altını çizerek, yetkililerin kaynak 
kullanımında acilen kota bazlı tedbirler alması gerektiğini söyledi KeMer’De caddelere bakım ve ona-

rım çalışmaları sürüyor. Kuzdere Ma-
hallesi 1034 sokakta kurumlar tara-
fından yapılan yaklaşık 100 metre 
uzunluğundaki kazı çalışması ile 1057 
sokak üzerinde yine kurumlarca tah-
rip edilen yollar, Kemer Belediyesi Fen 
İşleri Müdürlüğü tarafından yapıl-
dı. ekipler Kuzdere Mahallesi Çaybaşı 
Caddesi üzerinde tamir ve onarım ça-
lışmalarını da tamamladı. arslanbu-
cak Mahallesi 254 sokak üzerinde ve 
Çamarası Caddesi ahmet Toygar Parkı 
önünde oluşan çökmeler ve bozulma-
lar, yaya ve araç geçişini tehlikeye at-
mamak için düzeltilirken, yine arslan-
bucak Mahallesi Cumhuriyet Bulvarı 
üzerinde trafik kazası sonucu hasar 
alan köprünün onarımı ve oluşan çök-
meler belediye ekiplerince yapıldı. Be-
lediye ekipleri, Göynük Mahallesi 3061 
sokakta yaklaşık 200 metre uzunlu-
ğunda kaldırım ve yol yapım çalışma-
sına başladı.

YENİ MAHALLE’DE ÇALIŞMALAR

Kemer Yeni Mahalle Hafize Say-
gan Caddesi üzerinde çöken ve tahrip 
olan kaldırımların onarım çalışmala-
rını da tamamlayan belediye ekipleri, 
Kiriş Mahallesi Muhtarlığı karşısında 
kurumlar tarafından yapılan kazı ça-
lışmaları sonrasında bozulan yerlerin 
tamir çalışmalarını tamamlandı. Bele-
diye ekipleri, Kemer Yeni Mahalle Dört-
yol kavşağında kurumlar tarafından 
yapılan çalışmalar nedeniyle bozulan 
yerleri onardı. Yeni Mahalle 443 sokak 
üzerinde çöken yerler ve kurumlar ta-
rafından yapılmış ve kapatılmayan 
yerleri onaran belediye ekipleri, Çam-
yuva Mahallesi 4042 sokakta kaldırım 
çalışmalarını gerçekleştirdi. DHA

Kemer’de altyapı 
çalışmaları sürüyor

Demre’de arazi 
satışı tartışması
Demre Belediyesi’nin Çevreli Mahallesi’nde dünyaca ünlü Kekova manzaralı 

24 bin 834 metrekarelik arazi satışına tepki gösteren eski belediye başkanı 
Okan Kocakaya, köylünün toprağının gizli, kapaklı satıldığını savundu

Türkiye’nin ortak acılarının 
isimleri Kepez’de yaşayacak

KePeZ Belediyesi, toplumda infi-
al oluşturan cinayetlerde hayatını 
kaybedenler ile terör örgütü ya da 
bir şüpheli tarafından şehit edilen-
lerin adlarını ve Türkiye’nin bağım-
sızlık sembollerini ilçedeki park-
larda yaşatıyor. Kepez Belediyesi, 
Türkiye’nin birçok ilinden kişinin 
yaşadığı ilçede, ülkenin ortak acıla-
rını buluşturuyor. Kepez Belediye 
Başkan Mesut Kocagöz’ün öneri-
siyle Baraj ve Barış mahallelerin-
deki bazı parklara isim verilmesi 
konusunda duyarlı bir çalışmaya 
imza atıldı. Kepez Belediyesi, ölüm-

leriyle Türkiye yasa boğan bu isim-
leri; çocuklara yönelik ihmal ve is-
tismar vakaları, kadın cinayetleri 
ile teröre dikkat çekmek amacıy-
la parklarına veriyor. Bu vefa ça-
lışmasıyla ülkenin ortak acısı olan 
bu isimlerin hatıralarının unutul-
maması amaçlanıyor.  Sakarya’nın 
adapazarı ilçesinin Doğancılar Ma-
hallesi’nde kaybolduktan sonra 
Sakarya nehri’nde cansız bedeni-
ne ulaşılan Leyla Demir’in adı, Ba-
raj Mahallesi’nde Hasan Polatkan 
Caddesi ile 5822 Sokak arasında 
kalan parka verildi. İHA

Kumluca’ya dev yatırım
anTaLYa’nın 19 ilçe ve 

913 mahallesinde hizmet 
veren aSaT, içme suyu ana 
isale hattı imalatı ile va-
tandaşları sağlıklı ve te-
miz içme suyu ile buluştur-
maya devam ediyor. aSaT 
ekipleri, Kumluca’nın yak-
laşık yüzde 90’nın içme su-
yunu sağlayan Karaağaç su 
hattının bulunduğu Kuzca 
Mahallesi Kürce mevkiinde 
heyelan nedeniyle kesinti-
ler yaşanan ana ishale hat-
tında çalışma başlattı.

aSaT yetkilileri çalışmalar hakkında 
şu bilgileri verdi: “Bu bölgede kışın aşı-
rı yağışlarda heyelan oluşması patlak-
lar oluşuyor, su kesintileri yaşanıyor-
du. Çalışma ile heyelan bölgesindeki 

bu borular iptal edilerek heyelan riski 
olmayan yeni bir alana deplasesi ya-
pılıyor. Gerçekleştirilen çalışmayla su 
kesintilerinin önüne geçilecek. Toplam 
maliyeti yaklaşık 25 milyon TL’lik bir 
yatırımdır.” HABER MERKEZİ 
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Milliler Karadağ 
deplasmanında 

A Milli Takım, UEFA Uluslar B Ligi 
4. Grup 6. ve son maçında bugün 

deplasmanda Karadağ ile karşı karşıya 
gelecek. TSİ 22.45’te Nikşiç Şehir Stad-
yumu’nda başlayacak karşılaşmayı 
İsviçre Futbol Federasyonu’ndan Urs 
Schnyder yönetecek. Ay-yıldızlılar 
karşılaşmayı kazanıp gruptan çıkarsa 
ilk kez A Ligi’nde yer alacak.

US-SEN’den 
sert tepki 

Uluslararası Sporcu Sendikası 
(US-SEN) Genel Başkanı Bekir 

Ayaz, yaptığı açıklamada Romanya ile 
Kosova arasında Bükreş’te oynanan 
UEFA Uluslar Ligi maçında Rumen 
taraftarların yaptığı siyasi içerikli teza-
hüratların ve akabinde yaşananların 
kabul edilemez olduğunu belirterek, 
olayları en güçlü şekilde kınadıklarını 
söyledi. 

Gökhan Sazdağı
için milli gurur 

A Milli Futbol Takımı’nın bu 
akşam deplasmanda oynayacağı 

Karadağ maçı aday kadrosuna davet 
edilen Gökhan Sazdağı, Kayserispor 
camiasında sevinçle karşılandı. Milli 
Futbol Takım kadrosuna davet edilen 
Gökhan Sazdağı, karşılaşma öncesi 
yaptığı açıklamada “Milli formayı giye-
ceğim için çok heyecanlıyım” dedi. 

Galatasaray, Bodrum
hazırlıklarını sürdürdü 

Galatasaray, Süper Lig’in 13. haf-
tasında Bodrumspor ile oynaya-

cağı maçın hazırlıklarını yaptığı antren-
manla sürdürdü. Florya Metin Oktay 
Tesisleri’nde Teknik Direktör Okan 
Buruk yönetiminde  başlayan idman, 
iki grup halinde 5’e 2 pas çalışmasıyla 
devam etti. Antrenman, koşu ve geniş 
alanda topa sahip olma çalışmasının 
ardından çift kale maçla sona erdi.   

Hurma’dan yabancı
VAR hakemi sözleri 

Fatih Karagümrük Başkanı 
Süleyman Hurma, Süper Lig 

kulüplerinin VAR’a yabancı hakem ge-
tirilmesi yönündeki isteklerine ilişkin, 
“Geçtiğimiz sezon kendi ülkelerinde ne 
kadar şaibeye karışmış hakem varsa, 
Türk hakemlerinin yaptıklarını devam 
ettirmek üzere buraya getirildi. Futbol-
da yerli veya yabancı ayrımı olmaz, iyi 
ya da kötü ayrımı olur” dedi. 

Bursa’dan rekor
üstüne rekor 

TFF 3. Lig takımlarından Bur-
saspor, 2024-2025 sezonunda geri-

de kalan 6 müsabakada toplam 240 bin 
865 taraftarla profesyonel liglerle en 
çok seyircisi olan ikinci takım oldu. TFF 
3. Lig’de sahasında oynadığı 6 maçta 
16 gol atan yeşil-beyazlılar, sadece 1 gol 
yedi. Bursaspor hem yenilmezliği hem 
de 3. ligdeki seyirci rekoru ile dikkat 
çekiyor. 

ULUSLARARASı Bisiklet Birliği 
(UCı) tarafından organize edilen 
ve destinasyon partneri Türki-
ye Turizm Tanıtım ve Geliştirme 
Ajansı (TGA) olan UCı Nirvana 
Gran Fondo World Series Antal-
ya 2024 yarışlarına 36 ülkeden 
toplam 532 bisikletçi katıldı. Bu 
yıl dördüncüsü düzenlenen or-
ganizasyonda, Manavgat Bele-
diyespor Bisiklet Takımı sporcu-
su Hakan Şişe, Kısa Parkur 50-54 
yaş erkekler kategorisinde başa-
rılı bir performans sergileyerek 

3. oldu ve kürsüye çıkarak bü-
yük bir başarıya imza attı.

Hakan Şişe, yarış sonrası yap-
tığı açıklamada Manavgat Bele-
diyesi’ne ve takımına teşekkür 
ederek, “Bu başarı sadece benim 
değil, tüm takım arkadaşlarımın 
ve desteğini her zaman yanımız-
da hissettiğimiz Manavgat Be-
lediye Başkanımız Sayın Niya-
zi Nefi Kara’nın başarısıdır. Hep 
birlikte daha büyük başarılara 
imza atacağımıza inanıyorum” 
dedi. HABER MERKEZİ 

KEMER’DE düzenlenen ‘Sky Advendure’ 
etkinliğine çift ve tek silindir motosiklet 
sürücüleri katıldı. Batı Toros Dağları’nda-
ki parkurda sürücüler 100 kilometreden 
oluşan etapta sürüş heyecanı yaşadı. Yağ-
mur nedeniyle sürücüler parkuru zorlukla 
tamamladı. Etkinlik sonunda Kındılçeşme 
Günübirlik Alanı’nda ödül töreni düzen-
lendi. Etkinlikte çift silindir 405-800 cc da-
lında birinci Erkan Demir, ikinci Mehmet 
Can Özkan ve üçüncü Hilmi Şahin oldu.

NEFES KESEN YARIŞ

Çift silindir 800-1000 cc dalında birin-
ciliği Polonyalı Marcin Rak, ikinciliği Mu-
rat Yazıcı ve üçüncülüğü Alican Karataş 
elde etti. Genel klasman kadınlarda bi-
rinci Almanya uyruklu Kristin Reith, ikin-
ci Rusya vatandaşı Sveta Smirnova ve 
üçüncü Berna İskifoğlu oldu. Genel Klas-
man erkeklerde birinciliği Erkan Demir, 
ikinciliği Mehmet Can Özkan ve üçün-
cülüğü Hilmi Şahin kazandı. Etkinliğinin 
organizatörü ve Kemer Enduro Motosik-
let Kulübü (KEMK) Başkanı Semih Özde-
mir, Türkiye’de ilk defa adventure yarı-
şı düzenlendiğini söyledi. Özdemir, “Sky 
Adventure’ın birincisini gerçekleştirdik. 
62 yarışçıyla start verdik. 2 yabancı ya-
rışçımız, tanıtım amacıyla destek oldu. 
Etap 100 kilometreden iki tur gerçekleşti-
recektik. Yağış ve soğuk hava nedeniyle 
tek tur yapıldı. Güzel bir etkinliğe imza at-
tık. Önümüzdeki yıl uluslararası boyutta 
daha ileri katılım ve operasyon kalitesiyle 
gerçekleştireceğiz” dedi. DHA

TüRKİYE Yüzme Federasyonu ta-
rafından düzenlenen 11-12 Yaş Ulu-
sal Gelişim Projesi Ligi Bölge Müsa-
bakaları 15-17 Kasım 2024 tarihleri 
arasında 4 farklı merkezde birden 
gerçekleştirildi. üçüncü bölge olan 
Afyonkarahisar’da 10 sporcu ile mü-
cadele eden Antalyaspor yüzme ta-
kımı kazandığı birinciliklerle farkı-
nı ortaya koydu. Afyonkarahisar’da 
bulunan Dr. Mehmet Muharrem Ka-
sapoğlu Olimpik Yüzme Havuzunda 
gerçekleşen yarışlarda yer alan kır-
mızı beyazlı yüzücülerden Emir Eker 
200 metre Kelebek yarışında, takım 
arkadaşı Beren Ece ise 400 metre Ser-
best yarışında birer grup dördüncü-
lüğü kazanarak kayda değer başarı-
lara imza attılar.

BÜYÜK BAŞARI 

Antalyaspor’un yaş kategorisi 12 
olan yüzücülerinden Tuğba Yıldız 50 
metre Kelebek, 200 metre Kelebek ve 
400 metre Serbest yarışlarında böl-
genin en hızlısı olarak 3 farklı böl-
ge şampiyonluğu kazanırken bir di-
ğer 12 Yaş grubu yüzücümüz Taha 
Sade ise 50, 100 ve 400 metre Serbest 
yarışlarının üçünde de bölge birin-
cisi olarak Antalya temsilcisinin ya-

rışlardaki birincilik sayısını 6’ya yük-
selten isim oldu. Tuğba ve Taha’nın 
başarılı performanslarının yanında 
4x100 metre Serbest Bayrak Yarışına 
katılan Antalyaspor’un 12 yaş gru-
bu erkek sporcuları Emir Eker, Çağa-
tay Dinçer, Cihan Cihanbay ve Taha 
Sade bu klasmanda da bir bölge ikin-
ciliğini kulüplerine kazandıran genç 
kulaçlar oldular. Gaziantep, Eskişehir, 

Batman, ısparta, Uşak ve İzmir gibi 
toplam 23 ilin katıldığı ve il sayısı iti-
bariyle yarışların en kalabalık ikinci 
bölgesi olan Afyonkarahisar’da 6 bi-
rincilik, 1 ikincilik ve 2 dördüncülük 
kazanarak bölge bazında önemli ba-
şarılar elde eden Antalyasporlu yü-
zücüler ulusal çapta başarı hedefi ile 
çalışmalarına devam ediyor. 
HABER MERKEZİ 

SivaSSpor 
maçına
77 TL
öneriSi
Antalyaspor taraftarı önümüzdeki hafta oynanacak olan 
Sivasspor maçı için Antalyaspor yönetiminden bilet 
fiyatlarının 77 TL olması önerisinde bulundu

SüPER Lig’in 13. Haftasını BAY 
geçecek olan Akrep, ligde 14. 
Haftada ise Sivasspor’u ko-
nuk edecek. Kırmızı beyazlı-

larda taraftar ise Sivasspor maçının 
bilet fiyatlarının 77 TL olması tale-
binde bulundu. 

YÖNETİMDEN YANT GELDİ

Taraftarın imdirimli fiyatı talebi-
ne Antalyaspor yönetiminden de 
cevap geldi. Ekspres’ten Selim Çe-
lik’e konuşan Antalyaspor Yönetim 
Kurulu üyesi ve Basın Sözcüsü Fa-
tih Gürcü taraftarın talebini dikkate 
alarak gerekli çalışmaları başlattık-

larını duyurdu.
Fatih Gürcü, “Taraftarımızın tale-

bini aldık. Biz taraftara rağmen, ca-
miaya rağmen karar alan bir yöne-
tim değiliz. Taraftarımızın görüş ve 
önerileri bizim için çok değerli. Do-
layısıyla dün akşamdan beri taraf-
tarımızın sosyal medya üzerinden 
başlattığı bu talep silsilesi benim de 
sosyal medya hesabıma bir çok bil-
dirim ile düştü. Ben de bu talebi dik-
kate alaraktan başkanımız ile görü-
şeceğim. Teknik anlamda bir sorun 
yok ise ve kombine bilet alan taraf-
tarların herhangi bir mağduriyeti 
yaşanmayacak ise gerekli aksiyon-

ları alarak taraftarımızın isteğini ye-
rine getirmek üzere çalışmalar yapa-
cağız” diye konuştu. 

TARAFTARIMIZI ÇEKMEYE 
GAYRET EDİYORUZ 

‘Taraftarımızı stadyuma çekmek 
için çalışmalar yapmaya devam edi-
yoruz’ diyen Gürcü,  “Bu anlam-
da birçok projemiz oldu. Olmaya da 
devam edecek. Stadın geçen sene-
ye kıyasla daha az seyirci çektiği-
nin farkındayız. Kombine anlamın-
da biraz daha düşük sayılarda olsa 
da afakı bir düşüş söz konusu de-
ğil ancak ekonomik sebepler nede-

niyle taraftarımız stadyuma gelemi-
yor. Bu noktada çeşitli projelerimiz 
var. Stadyum, Gençlik ve Spor Ba-
kanlığı’na ait. Bu nedenle çeşitli pro-
jeler içinde gerekli izinlerin alınması 
gerekiyor. Haklı olarak bazı nokta-
larda izin verilmeyebiliyor. Bu en-
gelleri de uygun şekilde aşarak yeni 
projeler yapmaya, taraftarımızı tri-
büne çekmeye gayret ediyoruz” ifa-
delerini kullandı.  Antalyaspor bu 
hafta sonu Süper Lig’de maç yapma-
yacak. 13. haftayı BAY geçecek olan 
Akrep, 14. hafta maçında evinde Si-
vasspor’u ağırlayacak.  
HABER MERKEZİ

anTaLyaSpor’dan 
aLTı birinciLik
Türkiye Yüzme Federasyonu tarafından düzenlenen turnuvaya katılan 
Antalyasporlu yüzücüler kazandığı birinciliklerle farkını ortaya koydu

‘Sky Adventure’ 
heyecanı yaşandı 
Kemer’de bu yıl ilki düzenlenen 
‘Sky Adventure’ etkinliğinde 62 
motosiklet sürücüsü Batı Toros 
Dağları’ndaki zorlu parkurda 

birincilik için yarıştı

MANAVGAt podyUMA çıKtı
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AntAlyA Büyükşehir Beledi-
yesi Tarımsal Hizmetler Dai-
re Başkanlığı, Alanya Sapade-
re’de unutulmaya yüz tutmuş 

ipekböceği yetiştiriciliğini ‘İpek Evi Pro-
jesi’ ile yeniden canlandırıyor. İpek 
Evi’nde kurslar açan Büyükşehir Be-
lediyesi, bölge halkını üretime teşvik 
ediyor. İpek Evi’nde, ipekböceği yetiş-
tiriciliği ile üretilen ipek ipler ekono-
mik değeri olan ürünlere dönüştürü-
lüyor. El işi ve dokuma atölyelerinde 
kursiyerlere ipeklerden çiçek, toka, ro-
zet, süs eşyaları, dokuma kravat ve şal 
gibi ürünlerin yapımı öğretiliyor. Her 
biri el emeği göz nuru olan ürünlere ta-
lepler yoğun oluyor. Ev ekonomisine 
katkı sunmak isteyen kadınlar eğitim 
atölyelerine ilgi gösteriyor. Yeni turizm 
sezonu için satış reyonları ile dokuma 
müzesinin de hazırlandığı İpek Evi’ni 
turist ve turların da ziyaret etmesi 
planlanıyor.

TÜM SÜRECİ TAKİP EDİYORUZ

Sapadere İpek Evi Sorumlusu Ayşe-
nur Özdoğan Gülmez, “Koza üretimleri-
mizin ardından eğitim atölyelerimizde 
kurslarımız başladı. Kadınlarımız 
kurslarımıza katılım sağlı-
yor. Eylül ayı itibarıyla 
ilk olarak koza çiçek 
ve süs eşyası ya-
pımını öğreti-
yoruz. Ardın-
dan ocak 
ayı itibarıy-
la dokuma 
kursları-
mız başla-
yacak. İpe-
ğimizin ilk 
aşamasın-
dan son aşa-
masına kadar 
tüm süreçlerini 
İpek Evi’mizde ta-
kip ediyoruz. Elde etti-
ğimiz ipeklerden hediyelik 

eşya ve ipek dokuma olarak 
sunuma hazırlıyoruz” diye 

konuştu.
Üretilen ürünlerin 

yoğun ilgi gördüğü-
nü de belirten Gül-
mez, “Mart ayı iti-
bari ile Sapadere 
Kanyonu’nu tur-
larla ziyarete ge-
len turistler hem 
bölgenin yöresel 

zenginliklerini gö-
recekler hem de bu-

rada hanımlarımızın 
üretmiş olduğu ürünle-

rin satışını gerçekleştirebile-
cek. Ürünlerin satışıyla mahal-

le sakinleri ev ekonomilerine katkı 

sağlayabilecekler” dedi.
Eğitim atölyelerine katılan kursiyer 

Havva Yetkin de “İpekböceğinden üre-
tilen iplerden çiçekler, zeytin, kardelen, 
portakal çiçeği, gül gibi aklınıza gelebi-
lecek birçok değişik ürünlerin yapımını 
öğreniyoruz. Herkesin gelip bu ürünle-
ri görmesini tavsiye ederiz. Köyümüz-
de böyle bir güzellik var. Bu güzellikle-
rin değerlendirilmesi gerekiyor. İlk defa 
ipekböceği ve kozasını gören çocuk-
lar çok heyecanlanıyor. Okullardan öğ-
renciler İpek Evi’ni ziyaret etsinler, geç-
mişimizi unutmasınlar. İpekböceği çok 
değerli yeniden bölgemizde üretimi 
canlanıyor. Köylülerimiz de bu sürece 
katkı sunmalı. Satış stantlarımız hazır-
landı, yeni sezonda yaptıklarımız sergi-
lenecek” dedi.  DHA

‘Acİl Servisler Değişiyor’ temasıy-
la Antalya’da bir otelde düzenlenen 
10. Avrasya Acil Tıp Kongresi / 20. Tür-
kiye Acil Tıp Kongresi’nde Kriz Yöne-
tim ve liderlik: Acil Servisten Üniversi-
te Kampüslerine Rektörler Zirvesi-Açık 
Oturumuna konuşmacı olarak Akde-
niz Üniversitesi, Hacettepe Üniversite-
si, Ankara Üniversitesi ve Sağlık Bilim-
leri Üniversitesi rektörleri katıldı.

21 ülkeden, 70 şehirden konuşma-
cı ve dernek başkanlarının katılımıyla 
gerçekleşen kongrede, 45 panel, 4 açık 
oturum, 6 uydu sempozyumu, 4 kurs 
düzenlendi. Ayrıca, acil tıbbın geleceği-
ne dair önemli projeler paylaşıldı. NTV 
Sağlık Muhabiri Melike Şahin’in mode-
ratörlüğünü yaptığı oturuma Akdeniz 
Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Özlenen 
Özkan, Hacettepe Üniversitesi Rektörü 
Prof. Dr. Mehmet cahit Güran, Anka-
ra Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Necdet 
Ünüvar salonda, Sağlık Bilimleri Üni-
versitesi Rektörü Prof. Dr. Kemalettin 
Aydın ise çevrimiçi bağlantıyla katıldı. 
Rektörler, liderlik nedir, kriz yönetimi 
nedir, deprem gibi kriz anlarını nasıl 
yönetiyorsunuz, sağlıkta şiddetle ilgili 
ve acil tıp alanıyla ilgili konularda dü-
şüncelerini katılımcılarla paylaştı.

Acil servislerin önemine dikkati çe-
ken Akdeniz Üniversitesi Rektörü Prof. 
Dr. Özlenen Özkan, “Acil servis çok sev-

diğim bir departmandır. Çok keyif-
li, çok şey öğrendiğim ve insanlık için 
çok kıymetli bir yerdir” dedi. ‘liderlik 
nedir’ sorusu üzerine konuşan Rektör 
Prof. Dr. Özlenen Özkan, “liderlik, ben-
ce bir topluluğu ya da bir kurumu, bir 
hedef doğrultusunda hareketlendire-
bilen, motive eden, ilham veren ve bir 
değişim yaratan, karakterlere ben lider 
diyorum. Bir değişim yaratmak bence 
en önemlisi. Herkes bir kurumun ba-
şındadır ama herkes lider değildir ben-
ce. Orada pozitif bir şeyler yaratan bel-
ki çağ atlatan o çıtayı yukarıya taşıyan 
insanların lider olduğunu düşünüyo-

rum. En önemli özelliklerinin de bence 
hızlı karar alabilen, kararlı ve ilham ve-
rebilen insanlar olduğunu düşünüyo-
rum. Olmaması gereken özellik ise kor-
kuyla bunu yapmaları, bence korku ve 
kararsızlık bir lider için en kötü iki özel-
lik. Tarihe baktığımız zaman da tarihe 
adını kazıyan insanların da bu özellik-
leri olduğunu görüyoruz. Tüm bu lider 
özellikleri taşıyan örneğimiz ise Musta-
fa Kemal Atatürk” dedi.

liderliğin özellikle kriz zamanlarında 
önemli olduğuna değinen Rektör Öz-
kan, bunun son güncel örneğini Kah-
ramanmaraş depreminde gördüklerini 

kaydetti. Deprem olduktan sonra Ak-
deniz Üniversitesi olarak hızla hareke-
te geçtiklerini, arama kurtarma ekiple-
ri ve yardımı bölgeye ulaştırdıklarını 
anlatan Rektör Prof. Dr. Özlenen Öz-
kan, “Depremin ilk anında çağrı mer-
kezleri kurduk, öğrencilerimizin gönül-
lü olduğu çağrı merkezleri ertesi gün 
kuruldu ve o bölgedeki çocuklarla biz 
irtibat kurmaya çalıştık. İsraf olmasın 
diye en çok ihtiyaç olan şeyleri gön-
derdik, mobil mutfaklar, tuvaletler ve 
banyolardı, onların teminini yaptık ve 
gönderdik. Üniversitemizden de sağlık 
çalışanlarımızdan doktorlar ve hemşi-
relerden bölgeye gidenler oldu. Plastik 
cerrahi derneği olarak bizler de gittik. 
Onların acıları gerçekten çok içimizi 
yaktı. Deprem döneminde bine yakın 
hastayı hastanemizde kabul ettik, bun-
ların çoğu da plastik cerrahi ve ortope-
di hastasıydı. Depremde mağdur olup 
Antalya’ya gelen aileleri sosyal alan-
larda misafir ettik. Kredi yurtlarda mi-
safir ettik. Onlara psiko sosyal olarak 
da rehabilitasyon gerçekleştirdik” şek-
linde konuştu. Konuşmasında sağlıkta 
şiddet konusuna da değinen Rektör Öz-
lenen Özkan, “En çok şiddetin yaşan-
dığı yerler acil servisler. Ama sağlıkta 
şiddet olarak sınırlandırmamak gere-
kiyor. Genel olarak bir şiddet sorunu 
var” dedi. DHA

Hakkâri’nin Şemdinli ilçesine bağlı Derecik Beldesi 
Balkaya Dağları’nda terör örgütüyle girilen çatışmada 
şehit düşen Jandarma Üsteğmen Gökhan korkut, 
şahadetinin 12’nci yılında Uncalı kent Mezarlığı’ndaki 
Şehit Garnizonunda düzenlenen törende dualarla 
anıldı. Törene korkut’un annesi Leyla korkut, babası 
Veli korkut ve kardeşleri Oğuzhan korkut ile ağabeyi 
Doç. Dr. Mustafa korkut, Şehit Jandarma Üsteğmen 
Gökhan korkut ilkokulu öğrencileri, antalya Gençlik ve 
Spor il Müdürü Yavuz Gürhan, katılım sağladı.(DHa)

Sapadere İpek evİ’nde 
eğİtİm kurSları başladı
Büyükşehir Belediyesi tarafından Alanya Sapadere’de oluşturulan İpek Evi Üretim Merkezi’nde eğitim kursları 

başladı. Yerelden üretime teşvik eden İpek Evi, bölge halkının ekonomisine ve turizme de katkı sağlıyor

Şehit 
Üsteğmen 

Korkut
unutulmadı 

KONYAAlTı Belediye Başkanı cem 
Kotan, hafta sonlarında da vatandaşın 
yanında olmaya devam ediyor. Hafta 
sonu programına Antalya Satranç Spor 
Kulübü’nün açılış programı ile başla-
yan Kotan, sonrasında Mustafa Kemal 
Okulları’nın 0-6 yaş grubu kreş açılışın-
da vatandaşla buluştu. Günün deva-
mında ıspartalılar Derneği’nin düzenle-
diği ve ısparta Belediye Başkanı Şükrü 
Başdeğirmen’in de katıldığı ıspartalılar 
Festivali’ne katılan Kotan, ıspartalı va-
tandaşlarla bir araya geldi. 

İYİ VE KÖTÜ GÜNLERİNDE HEP 
YANLARINDAYIZ

Haftasonunun devamında Fatma Kıl-
dıran-Mahmut İpek, Meral Uçma-Sa-
bit Gökgül ve Yaren Ayaz–Batuhan Av-
cıoğlu çiftlerinin de nikahlarını kıyarak 
mutluluklarına ortak olan Kotan Kon-
yaaltı Belediye Başkanı cem Kotan, 
‘’Göreve geldiğimiz ilk gün söz verdi-
ğimiz gibi, vatandaşın gerek iyi gerek-
se de kötü günlerinde yanlarında ol-
maya devam ediyoruz’’ dedi. Daha 
yaşanabilir bir Konyaaltı için çalışmala-
rını sürdürdüklerini aktaran Kotan, ‘’Te-
mel hizmetlerimizin yanı sıra, ilçe sa-
kinlerimizin nikah, düğün, açılış gibi 
programlarında olduğu gibi kötü gün-
lerinde de yanlarında olmaya gayret 
ediyoruz’’ dedi. DHA

Kotan boş 
durmuyor

AntAlyA Devlet Opera ve Balesi,  
Çaykovski’nin ölümsüz eseri ‘Fındık-
kıran’ balesini bu akşam saat 20:00’de 
Haşim İşcan Kültür Merkezi’nde sah-
neleyecek. Perde açtığı her sezon kapa-
lı gişe misafirlerini ağırlayan bale eseri, 
26-28-30 Kasım 2024 tarihlerinde An-
talya Devlet Opera ve Balesi sanatçıla-
rı tarafından sahnelenecek. Masal dün-
yasına açtığı kapıyla hem yetişkinleri 
hem de minikleri kendine hayran bı-
rakan bale eseri, Armağan Davran ve 
Volkan Ersoy’un koreografisiyle sanat 
severlerle buluşuyor.  Eser, Noel gecesi 
clara’nın evinde gerçekleşen görkem-
li bir baloyla başlar. Aynı gece, masal-
sı bir kapının açılmasıyla clara ve izle-
yiciler için fantastik bir yolculuk başlar. 
Oyuncaktan gerçek bir çocuğa dönü-
şen Fındıkkıran Prens ile birlikte clara, 
kötü Kral Fare’nin karşısında cesurca 
savaşır. Çaykovski’nin unutulmaz me-
lodileriyle hayat bulan bu hikaye, Kar-
lar Ülkesi’nden Şeker Ülkesi’ne uzanan 
bir rüyayı sahneye taşır.

DÖRT GÖSTERİM 

Antalya Devlet Opera ve Balesi sa-
natçılarının gerçekleştireceği ‘Fın-
dıkkıran’ balesi, 26-28-30 Kasım’daki 
gösterimlerde bant kaydı eşliğinde sah-
nelenecek. Sınırlı sayıdaki biletler, An-
talya Devlet Opera ve Balesi gişeleri ve 
www.biletinial.com internet adresin-
de satışa sunulmuş olup, Antalya Ope-
ra ve Balesi Gişesi’nden; hafta içi ve 
cumartesi günleri 10.00-18.00 saatleri 
arasında, temsil günleri temsil bitiş sa-
atine kadar, cumhuriyet Meydanı Gi-
şesinden; her gün 09.30-19.00 saatleri 
arasında temin edilebilir.  
HABER MERKEZİ 

Yeni yıl klasiği 
yeniden sahnederektör Özkan acil tıp 

kongresi’nde konuştu
Akdeniz Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Özlenen Özkan, Antalya’da düzenlenen 10. 

Avrasya Acil Tıp Kongresi ve 20. Türkiye Acil Tıp Kongresi’ne konuşmacı olarak katıldı
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